


Savinjske novice št. 42, 19. oktober 20182

Oglasi



Tema tedna:    
Digitalno opismenjevanje starejših med 
prioritetami številnih zavodov in podjetij  .......  4

Elektro Celje, DE Velenje: 
Do zaključka kabliranja v solčavski 
občini jih loči le še nekaj kilometrov  .................  5

Nazarje: 
Darij Krajčič odprl poslansko pisarno  ..............  6

BTC Ljubljana: 
Rajko Pintar predstavil monografijo 
Ljubenska ljubezen do smučarskih skokov  ..  9

Derbi med Mozirjani in Ljubenci: 
Navijačev in navijanja 
kot v dobrih starih časih  .......................................... 21

Kronika:
Požar uničil ostrešje hiše 
na Ljubnem ob Savinji  ............................................. 22

Savinjske novice št. 19, 12. maj 2017 3Savinjske novice št. 19, 12. maj 2017 3

Tretja stran

Iz vsebine:

Stalni zunanji sodelavci (razvrščeni po abecednem vrstnem redu): Franjo Atelšek, Marijan Denša, Tatiana Golob, Benjamin Kanjir, 
Marija Lebar, Roman Mežnar, Jože Miklavc, Darinka Presečnik, Franjo Pukart, Barbara Rozoničnik, Ciril M. Sem, Štefi Sem, Marija Šuka-
lo, Primož Vajdl, Aleksander Videčnik. Grafično oblikovanje: Uroš Kotnik. 

Rokopise, objave, razpise in oglase je potrebno dostaviti v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče številke. Na podla-
gi Zakona o davku na dodano vrednost sodi časopis Savinjske novice med proizvode, za katere se obračunava davek na dodano vred-
nost po stopnji 9,5%. Objavljenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridržujemo si pravico krajšanja besedil. Pisem bralcev in 
oglasov ne lektoriramo. Izključno pisne odpovedi sprejemamo za naslednje dvomesečje.

ISSN 0351-8140, leto L, št. 42, 19. oktober 2018. Izhaja vsak pe-
tek. Ustanovitelj:  Skupščina občine Mozirje. Izdajatelj: Savinj-
ske novice, d.o.o. Nazarje, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje. Glav-
ni in odgovorni urednik: mag. Franci Kotnik. Izvršni urednik: 
Igor Solar. Naslov uredništva: Savinjske novice, Savinjska cesta 
4, 3331 Nazarje. Telefon: 03/83-90-790, telefon in faks: 03/83-90-
791. E-pošta: urednistvo@savinjske.com. Internet: http://www.
savinjske.com. Cena za izvod: 1.80 EUR, za naročnike: 1.62 EUR. 
Tisk: Grafika Gracer, Lava 7b, Celje. Naklada: 2.500 izvodov. Vodja marketinga: Helena Kotnik, trzenje@savinjske.com Savinjske novice št. 42, 19. oktober 2018 3

Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Kdo ve, kam nas vodi digitalizacija
Ko beseda nanese na razvoj računalništva 

in digitalnih storitev, o čemer pišemo v tokra-
tni temi tedna, se mi pred očmi na hitro odvrti 
film, kako je ta tehnologija v dveh desetletjih in 
pol spremenila način priprave Savinjskih novic. 
Osnovna verzija časopisa je sicer še vedno v ti-
skani obliki, toda pot do končnega produkta je 
zdaj bistveno drugačna, kot je bila še v začetku 
devetdesetih let prejšnjega stoletja.

Spomnim se, kot bi bilo včeraj: na moji pisal-
ni mizi je »kraljeval« pisalni stroj, sodelavka pri 
sosednji mizi pa je že imela računalnik. Moni-
tor je bil majhen, s črnim zaslonom, po katerem 
se je z vsako odtipkano črko pomikal utripajoči 
»kurzor«. Ena od glavnih delovnih nalog, ki jih je 
imela sodelavka, je bilo prepisovanje tekstov, ki 
so v uredništvo prispeli kot tipkopisi in rokopi-
si. Na ta način jih je pretvorila v digitalno obliko.

V sosednji pisarni je bil »glavni« računalnik z 
bistveno večjim monitorjem, ki je zasedel skoraj 
celo pisalno mizo. Imel je barvni zaslon in men-
da je stal celo premoženje. Namenjen je bil gra-
fičnemu oblikovanju in je bil za tiste čase zelo 
zmogljiv. Tekste smo iz sodelavkinega računal-
nika nanj prenašali z disketami. Morda veste, 
kakšne so bile?

Prvotne so bile tanke in občutljive, kot neka-
kšne mini gramofonske plošče, njihove nasle-
dnice pa enkrat manjše in bolj kompaktne. Če 
se prav spomnim, si na eno takšno disketo spra-
vil 1,44 MB podatkov. To pomeni, da danes na 

ta medij ne bi uspeli shraniti niti ene malo bolj 
kvalitetne fotografije. No, takrat je bil to sodoben 
medij, čeprav je zapisovanje podatkov nanj zna-
lo trajati »celo večnost«. Diskete so se tudi pre-
cej kvarile in mimogrede se je zgodilo, da podat-
ki niso bili več berljivi.

Potem so prišli CD-ji, ki so jih slavisti krstili za 
zgoščenke, a se ta izraz nikoli ni zares prijel. Nji-
hova kapaciteta je bila 750 MB. Sledili so DVD-ji, 
ki so v uporabi še danes, vendar se tudi njihova 
doba izteka. Če kupuješ nov računalnik, moraš 
izrecno zahtevati, da vanj vgradijo DVD predva-
jalnik, sicer imaš na voljo le vhode za USB klju-
če, ki so že nekaj let v vlogi najbolj pogosto upo-
rabljenega medija za prenos podatkov.

Je pa potreb za tovrstne prenose, odkar poz-
namo internet in elektronsko pošto, bistveno 
manj kot prej. Spominjam se, da smo v začet-
ku imeli na voljo le eno linijo, kar je pomenilo, 
da če si uporabljal internet, nisi mogel telefoni-
rati, in obratno. Pošiljanje podatkov je bilo izje-
mno počasno in zamudno. A sčasoma se je tu-
di to spremenilo, pojavila se je možnost shranje-
vanja podatkov na strežnikih in »v oblakih«. Kdo 
ve, kaj nas še čaka v tej digitalni transformaciji, 
ki ji preprosto ni mogoče ubežati ... 

(MC)

(JM)

(BK)
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Tema tedna, Iz občin

OBČINSKI SVET NAZARJE 

Sprejeli odlok o turistični in 
promocijski taksi 

Na zadnji redni seji v tem man-
datu se je sestal nazarski občin-
ski svet. Na dnevnem redu so ime-
li med drugimi točkami tudi spre-
jetje odloka o turistični taksi. Kot je 
povedal župan Matej Pečovnik, so 
se sprva na kolegiju županov Zgor-
nje Savinjske doline pogovarjali, 
da bi imele vse tukajšnje občine 
enako višino turistične takse, ven-
dar so se pozneje posamezne ob-
čine odločale na podlagi stanja na 
turističnem področju v svojih sku-
pnostih. Občinskemu svetu je ta-

ko predlagal v sprejem odlok o tu-
ristični in promocijski taksi v obči-
ni Nazarje.

Do sedaj je bila veljavna turistič-
na taksa na območju občine 1,15 
evra na nočitev. Predlog odloka je 
predvidel znižanje te takse na 1 evro 
za nočitev, saj bo moral gost porav-
nati tudi promocijsko takso. Skupaj 
bo torej za nočitev odštel 1,25 evra. 
Svetniki so predlog soglasno pod-
prli. Nova višina takse bo veljala od 
1. januarja 2019 naprej.

Marija Lebar

GENERACIJE 55+ SE E-POSLOVANJU NE MOREJO VEČ IZOGNITI

Digitalno opismenjevanje starejših med prioritetami številnih 
zavodov in podjetij

Vera Pečnik, 
podpredsednica ZDUS:

»Na Zvezi društev upokojencev 
Slovenije vsekakor veliko truda vla-
gamo v izboljšanje digitalne pisme-
nosti upokojencev. Cilj Zveze je, da 
se čim več starejših dobro spozna 
z uporabo računalnikov in njihovih 
orodij. S tem si namreč starejši, med 
katerimi je veliko osamljenih ljudi, 
krepijo socialne veščine, konec kon-

cev s pomočjo digitalnih naprav tudi navezujejo nove stike. 
Še vedno seveda zagovarjamo, da je osebni kontakt med ljudmi naj-

več vreden. A žal današnji način življenja marsikoga, sploh starejše osebe, 
spravi v izolacijo, in tu lahko poznavanje digitalnih orodij pomaga tudi iz 
osame. Je pa res, da so podeželani precej bolj zadržani do teh novih znanj 
kot ljudje iz urbanih naselij. Sicer pa sedaj v pokoj počasi prihajajo gene-
racije, ki jim delo z računalnikom ni več neznanka, zato se bo zagotovo tu-
di uporaba e-storitev med starejšimi razširila.«

Starejše generacije se večino-
ma še ne srečujejo s težavami pri 
vzpostavljanju odnosov, ki so značil-
ne za generacije predane digitalnim 
napravam. Starejši se še vedno ra-
di družijo, kar dokazujejo tudi s svo-
jo udeležbo na številnih prireditvah. 
Kljub temu, da jim je oseben stik pri 
opravkih velikega pomena, pa teh-
nološki razvoj tudi od njih zahteva 
vedno večje poznavanje digitalnih 
naprav in storitev. Številna podjetja, 
banke in tudi državne institucije na-
mreč vedno večji delež svojih stori-
tev selijo na splet. Digitalna pisme-
nost je zato vedno bolj nujna.

E-STORITVE ZAGOTAVLJAJO 
ŠTEVILNI ZAVODI IN PODJETJA
Storitve, ki jih lahko opravimo po 

elektronski poti, so že v veliki meri 
prisotne v številnih državnih usta-
novah. Tako jih že zagotavljajo na 
zavodu za pokojninsko in invalid-
sko zavarovanje, zavodu za zdra-
vstveno zavarovanje, ministrstvu 
za delo, inštitutu za javno zdravje, v 
številnih gospodarskih, zdravstve-
nih in kulturnih ustanovah. Zelo 
aktivna na področju e-storitev sta 
prav dva pomembna javna zavo-
da, Zavod za pokojninsko in inva-

lidsko zavarovanje (ZPIZ) in Zavod 
za zdravstveno zavarovanje Slove-
nije (ZZZS). Pri tem ne pozabljata 
niti na e-storitve, namenjene sta-
rejšim uporabnikom.

ZPIZ UPOKOJENCEM OMOGOČA 
ODDAJO IZJAVE PREK SPLETA 
Tako ZPIZ že sedaj omogoča 

učinkovite storitve e-poslovanja za 
stranke, tudi za upokojence. Omo-
gočajo oddajajo elektronske vloge, 
stranke lahko preverijo stanje svo-
jih zadev, preverijo lahko podatke 
o nakazilih, pregledajo vse svoje 
podatke o obdobjih zavarovanja in 

plačah ter nadomestilih, ki so zapi-
sani v informacijskem sistemu za-
voda. Dostopajo lahko tudi do elek-
tronskih dokumentov, ki jim jih za-
vod vroči v varen elektronski pre-
dal portala eZPIZ. Zavod je v zad-
njem obdobju implementiral tudi 
e-storitev za elektronsko oddajo 
izjave v okviru odmere letnega do-
datka, ki upokojencem omogoča 
oddajo izjave prek spleta z raču-
nalnikom ali mobilnim telefonom. 

INFORMACIJE O DOSTOPNOSTI 
ZDRAVIL DOSTOPNE IZ 

DOMAČEGA NASLONJAČA
Tudi e-storitve ZZZS so med 

drugim namenjene lajšanju opra-
vil starejših. Ker so le-ti pogostej-

ši uporabniki zdravil in so pogoste-
je gibalno ovirani, jim preko spletne 
strani Centralna baza zdravil nudi-
jo informiranje o dostopnosti zdra-
vil v breme zdravstvenega zavaro-
vanja in informacijo, katero zdravi-
lo je dostopno brez doplačila. E-sto-
ritve ZZZS omogočajo tudi elek-
tronsko naročanje evropske kartice 
zdravstvenega zavarovanja, zadnji 
dve leti tudi slovensko kartico zdra-
vstvenega zavarovanja.

STAREJŠI SO VSE BOLJ 
E-PISMENI

Danes si vedno več ustanov pri-
zadeva e-storitve bolj učinkovito 

(Foto: MŠ)

približati starejšim generacijam, ki 
digitalni svet še niso povsem osvo-
jile oziroma le-ta ni osvojil njih. Ka-
ko te generacije uspešno vključi-
ti, je vprašanje, ki so se mu v sep-
tembru posvečali številni javni za-
vodi in podjetja na posvetovanju o 
zagotavljanju e-storitev za starejše. 

Njihove ugotovitve so bile, da so 
tudi starejši vse bolj e-pismeni, jih 
je pa treba še dodatno izobraziti o 
delovanju e-storitev, sicer bodo te 
premalo izkoriščene. Izpostavili so 
tudi pomen mednarodnega sode-
lovanja, saj imajo številne države 
z digitalnim opismenjevanjem sta-
rejših že dolgoletne izkušnje.

Tatiana Golob
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Aktualno

ELEKTRO CELJE, DISTRIBUCIJSKA ENOTA VELENJE 

Do zaključka kabliranja v solčavski občini jih loči le še nekaj 
kilometrov

Na Solčavskem s posebnim strojem frezajo del cestišč in v zemljo 
polagajo večžilni kabel. (Fotodokumentacija Mateja Coklina)

V orkanskem vetru decembra la-
ni so se na območju občine Solčava 
soočili z velikimi težavami pri preskr-
bi z električno energijo, saj je podrto 
drevje marsikje prekinilo električne 
vode. Težave z dobavo elektrike so 
zaznavali tudi že prej. Podjetje Elek-
tro Celje se je tako lotilo kabliranja, 
s čimer bodo te težave v veliki meri 
odpravljene.

KABEL SO POLAGALI KAR V 
CESTIŠČE 

Pri pregledu terena v začetku ja-
nuarja so ugotovili, da tokrat pos-
ledic ne bo mogoče odpraviti po 
konvencionalni metodi, zato so 
se pri Elektru Gorenjske seznani-
li z novo metodo polaganja kabla 
v cestišče, pri čemer je potreben 
poseben stroj. V začetku maja so 
tako zabrneli stroji v soteski pred 
vhodom v Logarsko dolino in pri-
čeli so s frezanjem cestišča ter po-
laganjem večžilnega kabla. Vzpo-

20 km 
zračnega voda so odstranili 
delavci Elektra Celje in 
zgradili pet nadomestnih 
transformatorskih postaj.

URAD ZA DELO VELENJE IN MOZIRJE 

Spodbudni septembrski podatki na trgu dela 

Največ povpraševanja je po naslednjih poklicih: delavci za pre-
prosta dela, delavci v gradbeništvu, varilci, čistilci, strežniki in 
gospodinjski pomočniki, natakarji, kuharji, upravljavci strojev 
za proizvodnjo plastičnih izdelkov, strokovni sodelavci za zdra-
vstveno nego, prodajalci, orodjarji, vozniki težkih tovornjakov in 
vlačilcev, vzgojitelji in pomočniki vzgojiteljev predšolskih otrok.

509 
prostih delovnih mest so 
delodajalci prijavili od 
januarja do septembra letos 
na Uradu za delo Mozirje.

Na nedavni seji kordinacijske-
ga sosveta služb in zavodov, ki 
delujejo v upravnem centru Mo-
zirje je bila med drugimi poro-
čevalci tudi Branka Škulj Nuss-
dorfer, vodja Urada za delo Za-
voda RS za zaposlovanje Velenje. 
Predstavila je aktualno sliko na tr-
gu dela, ki je po zadnjih podatkih 
dokaj pozitivna. 

LETOS POZITIVNI PREMIKI
Pozitivni trendi se odražajo ta-

ko v padanju brezposelnosti kot v 
povečevanju števila delovno ak-
tivnega prebivalstva in zaposlo-
vanju brezposelnih oseb. Konec 

septembra je bilo na Uradu za de-
lo Velenje prijavljenih 1.766 brez-
poselnih oseb. Brezposelnost se je 
zmanjšala glede na isti mesec le-
ta 2017 za 4,5 odstotka. Na Uradu 
za delo Mozirje je bilo v septembru 
prijavljenih 551 brezposelnih oseb, 
brezposelnost se je znižala kar za 
7,2 odstotka.

REGISTRIRANA 
BREZPOSELNOST 

Na Uradu za delo Mozirje je bi-
lo do konca septembra odjavlje-
nih 509 brezposelnih oseb, od te-
ga so se v zaposlitev vključile 404 
brezposelne osebe. Na Uradu za 

niti je bilo potrebno tudi skoraj 20 
km zračnega voda. Ko bodo dokon-
čali delo na še zadnjih kilometrih, 
med drugim v koncu Logarske do-
line, bo ta lepa alpska dolina dobi-
la videz, kot ga je imela v času pred 
elektrifikacijo. Dela naj bi bila kon-
čana še letos, če ne bo ponagaja-
lo vreme. 

Za vsa prizadevanja pri omenje-
nem projektu je podjetje Elektro 
Celje prejelo priznanje županje ob-
čine Solčava, česar so se še pose-
bej razveselili. 

Marija Lebar

Stopnja registrirane brezposel-
nosti je julija znašala 7,6 odstotka 
na območju Urada za delo Mozirje 
in 9 odstotkov na območju Urada 
za delo Velenje. Slovensko povpre-
čje je 8 odstotkov. 

ZAPOSLITVENE MOŽNOSTI
V obdobju od januarja do sep-

tembra letos so delodajalci za ob-
močju obeh uradov sporočili Ob-
močni službi Velenje 2.603 prostih 
delovnih mest, pri čemer velja, da 
od leta 2013 sporočanje ni več ob-
vezno. Na Uradu za delo Mozirje so 
delodajalci prijavili 509 prostih de-
lovnih mest. 

Marija Lebar

redno s tem so na terenih, kjer se 
je bilo mogoče izogniti cesti, tudi 
tekla dela. 

Istočasno so zaradi novih potreb 

zgradili pet nadomestnih transfor-
matorskih postaj, ki so nadome-
stile stare dotrajane jamborske 
transformatorske postaje. Odstra-

Branka Škulj Nussdorfer je 
predstavila aktualno sliko na 

trgu dela, ki je dokaj pozitivna.

delo Velenje je bilo do konca sep-
tembra odjavljenih 1.632 brezpo-
selnih oseb, od tega 1.227 zaradi 
zaposlitve.

(Foto: ML)
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KANDIDAT ZA ŽUPANA OBČINE MOZIRJE MARKO PRESEČNIK

Mozirju ter ostalim krajem v občini vrniti živahnost in utrip

Marko Presečnik: »Najprej bi bilo potrebno 
izdelati srednjeročni in dolgoročni načrt 

ureditve Mozirja in okolice z zavarovanjem 
ključnih namenskih zemljišč.« (Foto: ML) 

Na nedavnem sestanku izvršilnega odbora 
občinskega odbora SLS Mozirje so potrdili kan-
didatno listo za novembrske lokalne volitve. Na 
spisku je trinajst kandidatov za sedeže v občin-
skem svetu. Nosilec liste je Marko Presečnik, ki 
s podporo stranke in volivcev kandidira tudi za 
položaj župana.
ŠTEVILNE IZKUŠNJE S PROSTOVOLJSKEGA IN 

POLITIČNEGA PODROČJA
Marko Presečnik je rojen in zaveden Mozir-

jan ter oče treh otrok. »Svoje dosedanje delov-
ne in življenjske izkušnje sem si nabiral na vo-
dilnih položajih na področju gradbeništva in 
komerciale,« pravi sogovornik. Že deseto leto 
je predsednik Pusta Mozirskega, je ključni or-
ganizator treh večjih prostovoljnih prireditev v 
Mozirju, kot so pustovanje, golažijada in mar-
tinovanje. 

Poleg naštetega je aktiven v lokalni poli-
tiki. Od letos dalje je predsednik občinske-
ga odbora Slovenske ljudske stranke Mozir-
je. Že drugi mandat je član občinskega sveta, 
je pa tudi predsednik občinskega odbora za 
gospodarske javne službe in komunalno in-
frastrukturo.

delati srednjeročni in dolgoročni načrt ureditve 
Mozirja in okolice z zavarovanjem ključnih na-
menskih zemljišč. Pri tem mislim zlasti zemljiš-
ča, namenjena športu, turizmu, malemu gospo-
darstvu in obrti,« meni Marko Presečnik. 

Po njegovem bi bil v občini nujno potreben koor-
dinator, ki bi povezoval in vodil aktivnosti na podro-
čju turizma, športa ter vseh prireditev in bil skupni 
povezovalni člen na tem področju ter s svojimi ide-
jami pripomogel k prepoznavnosti kraja in okolice. 

»Tudi starostniki in mladina so zapostavljeni, 
nujno potrebujejo svoje prostore za druženje in 
izvedbo programov, namenjenih njihovim potre-
bam,« še pravi sogovornik, ki se zavzema za izved-
bo kolesarske poti skozi Mozirje in ne mimo njega, 
sicer kraj od tega ne bo imel dosti. Za posamezne 
projekte bi bilo po Presečnikovih besedah potreb-
no pridobiti različna sofinancerska sredstva, pred-
vsem pa bedeti nad tem, da bodo projekti tudi ka-
kovostno izvedeni. 

»Eden najbolj pomembnih ciljev nadaljnjega 
vodenja občine je boljše povezovanje med cen-
trom Mozirja in njegovimi obrobnimi naselji,« 
zaključuje sogovornik.

PR

NUJNA POVEZAVA MED CENTROM OBČINE IN 
OKOLIŠKIMI KRAJI 

»Nikakor ne zanikam, da se je v Mozirju v do-
sedanjem obdobju marsikaj postorilo, a sam vi-
dim prioritete drugje. Najprej bi bilo potrebno iz-
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OBČINA MOZIRJE

Spremembe občinskega 
prostorskega načrta v veljavi

V mozirski občini so svetniki na 
zadnji seji že sprejeli spremembe 
in dopolnitve občinskega prostor-
skega načrta. Spremembe bodo 
začele veljati 20. oktobra. Na občini 
so že v času priprave načrta spre-
jeli kar nekaj pobud za spremem-
be, ki so jih začeli urejati po spreje-
mu načrta. Sprejetih je bilo 154 po-
bud, pretežno za spremembo na-

menske rabe prostora. 
Po sprejemu akta se bo povr-

šina kmetijskih zemljišč poveča-
la za 9,29 hektara, površina stavb-
nih zemljišč za 4,61 hektara, povr-
šina gozdnih zemljišč se je zmanj-
šala za 13,90 hektara, so povedali 
pripravljavci načrta iz podjetja Sa-
va projekt iz Krškega.

ŠMS

NAZARJE

Darij Krajčič odprl poslansko pisarno

Trak ob odprtju poslanske pisarne so prerezali Darij Krajčič (levo), 
Tina Heferle in Marjan Šarec. (Foto: Marija Lebar)

Ta ponedeljek, 15. oktobra, je bila 
v gradu Vrbovec krajša slovesnost 
ob odprtju poslanske pisarne dr. 
Darija Krajčiča. Simbolni trak 
je poslanec Liste Marjana Šarca 
(LMŠ), izvoljen v našem volilnem 
okraju, prerezal v družbi s predse-

dnikom vlade Marjanom Šarcem 
in podpredsednico državnega zbo-
ra Tino Heferle. 

Poslanec Krajčič je rojen Zgor-
njesavinjčan, prav v prostorih, kjer 
je sedaj njegova poslanska pisar-
na, pa je pri tedanjem Gozdnem 

gospodarstvu Nazarje začel svojo 
poklicno kariero. »Pisarna na soto-
čju obeh rek ima simbolni pomen, 
saj si bom prizadeval za čim bolj-
še sodelovanje, brisanje meja in 
dogovarjanje. Vse to pa bo vodilo 
do uresničevanja skupnih ciljev,« 
je med drugim povedal ob tej pri-
ložnosti.

Prisotnim je spregovoril tudi 
predsednik Šarec, ki je prav ta-

ko poudaril nujnost dogovarja-
nja ter zavezo prisluhniti ljudem 
in poskusiti udejanjiti njihove že-
lje. O odličnem sodelovanju v pos-
lanski skupini LMŠ je govorila Ti-
na Heferle, kot gostitelj pa je spre-
govoril nazarski župan Matej Pe-
čovnik.

Več o dogajanju v prihodnji 
številki Savinjskih novic. 

Marija Lebar
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DESUS, OBMOČNI ODBOR ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Znani člani, za katere je stranka vložila kandidature

Člani izvršnega odbora in nekateri 
kandidati stranke, ki so bili prisotni na javni 
predstavitvi. (Foto: Marija Lebar)

Prejšnji teden se je v Mozirju sestal izvršni 
odbor stranke DeSUS Zgornje Savinjske doli-
ne. Srečanje je bilo namenjeno javni predstavi-
tvi kandidatov stranke na bližajočih se lokalnih 
volitvah, zato so bili poleg članov izvršnega od-
bora prisotni tudi nekateri predlagani s kandi-
datne liste. 

VEČINA KANDIDATOV IMA POLITIČNE 
IZKUŠNJE

Kot je povedal predsednik DeSUS OO ZSD Mo-
zirje Miran Uratnik, so že vložili uradne kandi-
dature. Večina med kandidati že ima izkušnje s 
političnega področja, kjer so delovali na različ-
nih položajih – od članstva v občinskih svetih 

do podžupanskega in županskega mesta. Nekaj 
je aktivnih v lokalni politiki tudi v tem mandatu. 
ANTON RIFELJ KANDIDAT ZA ŽUPANA OBČINE 

MOZIRJE
Stranka je vložila kandidature za članice ali 

člane občinskih svetov za pet občin Zgornje Sa-
vinjske doline, razen v Lučah in Solčavi, kjer ni-
majo organiziranih občinskih odborov stranke. 
Za Nazarje, Rečico ob Savinji in Gornji Grad ima-
jo po enega kandidata, za Ljubno tri. Največ, to 
je sedem njihovih predstavnikov, se bo za ob-
činski svet potegovalo v občini Mozirje, prav za 
to občino pa imajo tudi kandidata za župana, to 
je Anton Rifelj. 

Marija Lebar

SPOMINSKA SLOVESNOST NA ČRETI

Na partizanski boj moramo biti ponosni

Druženje so organizirali zgornjesavinjsko 
in žalsko Združenje borcev za vrednote NOB, 
Društvo izgnancev Slovenije, občinski odbor 
Žalec, Območno združenje veteranov vojne 
za Slovenijo Spodnje Savinjske doline Žalec, 
Policijsko veteransko društvo Sever za celj-
sko območje, odbor Žalec in Spodnje Savinj-
sko društvo generala Maistra Žalec.

Slovesnosti so prisostvovali praporščaki različnih organizacij. (Foto: Marija Šukalo)

Na Čreti so se v soboto, 6. oktobra, zbrali čla-
ni borčevskih organizacij in njihovi simpatizerji 
na spominski slovesnosti. To so pripravili v po-
častitev spomina prve frontalne bitke sloven-
skih partizanov z okupatorjevo vojsko na Štajer-
skem 26. oktobra 1941.

NE SMEMO POZABITI ZGODOVINE
Pozdravne besede sta udeležencem nameni-

la predstavnik organizatorja Marjan Turičnik in 
župan občine Nazarje Matej Pečovnik. Slednji 
je dejal, da kljub temu, da je potrebno zreti v pri-
hodnost, ne smemo pozabiti zgodovine. Prav ta-
ko se ne smemo sramovati partizanskega bo-

ja, nanj moramo biti ponosni. Smo namreč eden 
redkih narodov, ki se je boril na svojem ozem-
lju, zato je tako drugi svetovni kot osamosvojit-
veni vojni potrebno dati veljavo, ki jima pripada. 

O PARTIZANSKIH BOJIH PO RESNICI IN 
SPOŠTLJIVO

Slavnostni govornik dr. Martin Premk, zgo-
dovinar in kustos v Vojaškem muzeju Slovenske 
vojske, je orisal dogodke v drugi svetovni vojni 
in boje na Čreti ter drugih krajih Slovenije, ki so 
se dogajali pod poveljstvom takratnega marša-
la Tita. Tito bo po njegovem mnenju ostal vedno 
velika osebnost in najpomembnejši vodja kate-

rega koli odporniškega gibanja med drugo sve-
tovno vojno. 

»Le po zaslugi partizanskega boja smo do-
bili leta 1945 državo, ki se je leta 1991 tudi osa-
mosvojila. In danes, ne v drugi in ne v osa-
mosvojitveni vojni, ne rabimo sprave. Vse, kar 
danes rabimo od politikov, je dejstvo, da se 
druga svetovna vojna neha zlorabljati v po-
litične namene ter da se o partizanskih bo-
jih govori po resnici in spoštljivo,« je bil kri-
tičen Premk. 

PARTIZANSKE PESMI IN DOMOLJUBNE 
RECITACIJE

Kulturni program, sestavljen iz partizanskih 
pesmi in domoljubnih recitacij, so izvedli Meša-
ni pevski zbor Pevskega društva Tabor, Pihalni 
orkester Prebold ter moderatorka in recitatorka 
Jožica Ocvirk. Za obogatitev slavnosti so poskr-
beli pohodniki VDV brigade Združenja borcev za 
vrednote NOB Zgornje Savinjske doline in pra-
porščaki. 

Marija Šukalo
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NA REČICI OB SAVINJI PRIČELI S PRESTAVITVIJO SPOMENIKA PADLIM BORCEM

Nova lokacija bo ob pokopališču

Za lažjo prestavitev so morali spomenik razstaviti na manjše dele. 
(Foto: Marija Šukalo)

Na rečiškem trgu so v okviru 
prepotrebne prenove trškega jedra 
pričeli s prestavljanjem spomeni-
ka padlim borcem in žrtvam oku-
patorjevega nasilja iz druge sve-
tovne vojne. Zaradi velikosti in te-
že ga je bilo potrebno razstaviti na 
manjše dele. Postavili ga bodo ob 
pokopališču. 

BORCI MENIJO, DA SO BILI 
PRESLABO OBVEŠČENI

Izvedena dela so povzročila ne-
kaj nasprotovanja, sploh med člani 
Združenja borcev za vrednote NOB 
Zgornje Savinjske doline, ki meni-
jo, da so bili o načrtovani presta-
vitvi spomenika preslabo obveš-
čeni. Razloge za prestavitev, sam 

postopek in novo lokacijo sta jim 
na petkovem sestanku predstavila 
župan Vinko Jeraj in v. d. direktor-
ja občinske uprave Rok Jamnikar. 
Zatem so si ogledali novo lokacijo 
za spomenik, ki bo ob pokopališču. 

DELA POTEKAJO V SOGLASJU 
Z ZAVODOM ZA VARSTVO 

KULTURNE DEDIŠČINE
Dela za prestavitev spomenika, 

ki je delo arhitekta Edvarda Rav-
nikarja, po besedah Jamnikar-
ja potekajo v soglasju z Zavodom 
za varstvo kulturne dediščine Slo-
venije. Vsa škoda, ki je in bi mogo-
če še nastala pri prestavljanju po-
sameznih elementov spomenika, 
bo sanirana. Obnovili bodo črke 

in očistili ter spolirali plošče. Mes-
to, kjer bo stal spomenik, bo ure-
jeno kot zelenica, kar bo zagotovo 
primernejši kraj za obujanje spo-

mina na žrtve medvojnega nasilja 
kot sedanja lokacija ob glavni pro-
metnici. 

Marija Šukalo
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OBČINA GORNJI GRAD

Višja cena vrtca, v Tičjeku se bo lahko začelo graditi
Na zadnji seji občinskega sve-

ta v tem mandatu so gornjegraj-
ski svetniki sprejeli še zadnje od-
ločitve. Potrdili so povečanje eko-
nomske cene v vrtcu, dopolnitve 
in spremembe lokacijskega načrta 
Tičjek II. Odločili so se tudi za pro-
dajo dela stavbe v lasti občine.

NOVA CENA Z NOVIM ŠOLSKIM 
LETOM

Občinskim svetnikom sta pred-
log za povišanje ekonomske cene 
v vrtcih v Gornjem Gradu in Bočni 
predstavili ravnateljica gornjegraj-
ske šole mag. Blanka Nerad in ra-
čunovodkinja Katka Pečnik. Za 

prvo starostno obdobje se cena zvi-
ša za 14 odstotkov, za drugo pa dva-
najst odstotkov, povišanje je začelo 
veljati z novim šolskim letom. V pov-
prečju bodo starši otrok prve staro-
stne skupine na mesec plačali dva-
najst evrov več od sedanjega zne-
ska, v drugi skupini pa osem evrov. 
V gornjegrajskem in bočkem vrtcu 
je šest skupin, v katerih je 82 otrok.

GRADNJA V TIČJEKU 
OMOGOČENA

V dveh branjih so svetniki potr-
dili spremembo in dopolnitve lo-
kacijskega načrta Tičjek II. Na že-
ljo treh lastnikov parcel, ki bi želeli 

začeti z gradnjo, je v spremembah 
zajeta gradnja treh stanovanjskih 
hiš z ureditvijo dovoza ter možnost 
gradnje pokritih skladiščnih povr-
šin. Svetniki so bili s spremembami 
seznanjeni, zato so ob krajši obrav-
navi spremembe, ki sta jih predsta-
vili občinska urbanistka Lucija Po-
ličnik in Darja Bezovnik Planov-
šek, ki je projekt pripravila.

PRODAJA DELA STAVBE
Občina Gornji Grad je posta-

la zemljiškoknjižna lastnica dveh 
delov stavbe na Attemsovem trgu. 
Občinski svet je v marcu sprejel 
sklep o prodaji zemljišča, na pod-

lagi katerega je lahko občina iz-
vedla postopke za ocenitev pre-
moženja. Del stavbe predstavlja 
garažo in je predmet prodaje. Tre-
nutno ima garažo v najemu fizična 
oseba, ki ima interes tudi po odku-
pu. Drugi del stavbe bi občina ob-
držala, v njej pa del brezplačno od-
dala v najem gornjegrajski Komu-
nali za namen shrambe strojev in 
orodja, drugi del bi uporabljala ci-
vilna zaščita. Svetniki so se s pre-
dlogom občine strinjali, le da so iz-
razili željo, da se Komunali za pros-
tor zaračunava najemnina.

ŠMS
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Ljudje in dogodki, Kultura, Iz občin

OBČINA SOLČAVA

V načrtu sanaciji usadov na cestah 
V lanskem letu sta območje ob-

čine Solčava prizadeli vremenski 
ujmi, ki sta pustili velike posledi-
ce tudi na občinskih cestah ozi-
roma ob njih. Občina se je odloči-
la za sanacijo najpotrebnejših po-
vršin še letos, zato je županja Ka-
tarina Prelesnik občinskemu sve-
tu predlagala, ta pa je potrdil reba-
lans proračuna za leto 2018. 

Na lokalni cesti Robanov kot—
Knez se je po neurju v lanskem aprilu 
pojavil usad, ki ga je nujno potrebno 
odpraviti. Občina je izvedla javni raz-
pis za izbor izvajalca del in se prijavi-
la za sofinanciranje sanacije na mini-
strstvo za okolje in prostor. To je ob-

čini poslalo v izpolnitev ustrezno vlo-
go za odobritev sredstev, potem bo 
podpisana tudi pogodba. Naložba je 
brez DDV vredna nekaj čez 85 tisoč 
evrov, dela pa se bodo izvedla še v le-
tošnjem letu.

Drugi usad, ki se ga bodo lotili, 
je na cesti v Klobašo povzročilo ne-
urje v lanskem decembru. Občina 
Solčava je že izvedla javni razpis 
za izvajalca, da bo imela tako prip-
ravljeno vso potrebno dokumenta-
cijo za pridobitev sofinacerskega 
denarja, ko bo vlada sprejela pro-
gram za odpravo posledic naravne 
nesreče v decembru 2017. 

Marija Lebar

RAJKO PINTAR PREDSTAVIL MONOGRAFIJO LJUBENSKA LJUBEZEN DO SMUČARSKIH SKOKOV

Na sto straneh o ljubenskem smučarsko skakalnem športu

Avtor monografije Rajko Pintar, predsednik kluba Alojz Murko, 
predsednik uprave BTC Jože Mermal in župan občine Ljubno Franjo 

Naraločnik na tiskovni konferenci v Kristalni palači BTC Cityja (z leve)

V četrtek, 11. oktobra, so v Kri-
stalni palači BTC Cityja v Ljublja-
ni predstavili monografijo avtor-
ja Rajka Pintarja z imenom Lju-
benska ljubezen do smučarskih 
skokov. Kot je dejal na tiskovni 
konferenci, ki jo je vodil Ivo Milova-
novič, so bili za knjigo dobri razlo-
gi: 65-letnica smučarskih skokov, 
spominjanje Ljubencev ob 45-le-
tnici Smučarsko skakalnega kluba 
Ljubno ob Savinji BTC in 25-letnice 
sponzorstva družbe BTC. 

KONFERENCA V MESTU 
OSREDNJE PODPORE – BTC 

Na predstavitvi v prestižni re-
stavraciji DiVino so se zbrali da-
me iz ustvarjalnega tima grafične 
produkcije, Pintarjevi sovaščani in 
prijatelji, predsednik uprave BTC 
in častni predsednik ljubenske-
ga kluba skakalcev Jože Mermal, 
predsednik kluba Alojz Murko, žu-
pan občine Ljubno Franjo Naraloč-

ni sekretar kluba Rajko Pintar se 
je kot nekdanji novinar, publicist, 
urednik Savinjskih novic ob oble-
tnicah odločil napisati monografijo 
z naslovom Ljubenska ljubezen do 
smučarskih skokov. »Velik užitek je 
bilo pisati, saj sem se ves čas sre-
čeval z zelo zanimivimi zgodbami. 
Sicer pa so me od nekdaj impresi-
onirali velikopotezni načrti Ljuben-
cev, in to je bilo preprosto treba 
obeležiti, da bo ostalo dokumenti-
rano za naslednje rodove,« je dejal 
ob predstavitvi. 

Dogodek v Ljubljani je dobil na-
daljevanje že čez dva dni z no-
vo ljubensko skakalno zgodbo in 
zmago ter odprtjem preplastene 
skakalnice. Na njej je mogoče ska-
kati vse leto in bo 3. avgusta 2019 
gostila tekmo svetovnega pokala v 
smučarskih skokih poletne velike 
nagrade za ženske. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

nik, predsednik zbora za smučar-
ske skoke in nordijsko kombinacijo 
pri Smučarski zvezi Slovenije Lju-
bo Jasnič, novinar Tone Fornezzi – 
Tof in pomembnejši predstavniki 
medijev ter novinarji. 

ČESTITKE PINTARJU TUDI NA 
PRVI TEKMI NA PREPLASTENI 

SKAKALNICI 
Predsednik prireditvenega od-

bora ženske tekme v smučarskih 
skokih za svetovni pokal, general-

O FRAZEMIH Z DR. PETROM WEISSOM

Zaradi narečij je življenje manj dolgočasno

Dr. Peter Weiss je poudaril, da se v sestavinah našega narečja skriva 
marsikateri jezikovni domislek.

Kulturno-umetniško društvo Ut- 
rip z Rečice je pripravilo predava-
nje »Siti nismo bili, žejni pa« dr. Pe-
tra Weissa, višjega znanstvenega 

sodelavca na Inštitutu za sloven-
ski jezik Frana Ramovša Ljublja-
na. V Medgen borzi je spregovoril 
o frazemih. 

Weiss je predstavil stalne bese-
dne zveze, ki jih govorimo v narečju 
in razumemo le v naši dolini. Bese-
de, ki nastopajo v stalnih besednih 
zvezah, imenovanih tudi frazemi, iz-
gubijo prvotni pomen ali prvotne 
pomene, besedna zveza pa dobi 
novega, posebnega. Na primer: ob 
koncu počitnic se šolarju, dijaku ali 
študentu reče: »Konj ti bo crknil.« Ta 
šaljiva napoved pomeni, da bo ko-
nec lepega in da se začenja resno 
delo, prišel bo na slabše. 

V šaljive besedne zveze, ki so na 
videz nedolžne, je lahko zajeta hu-
da kritika. Po ohceti izrečeno »siti 
nismo bili, žejni pa«, pač ni pohva-
la, je povedal predavatelj. Poudaril 
je, da se v teh sestavinah našega 
narečja skriva marsikateri jezikov-
ni domislek, saj so jezikovno spret-
ni lahko zelo hitro izvirni. Narečje 
nam torej omogoča, da je vsakda-
nje življenje manj enolično in dol-
gočasno.

Tekst in foto: Marija Šukalo
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ODPRTJE 8. SADJARSKE RAZSTAVE SADJARSKEGA DRUŠTVA FRANCA PRAPROTNIKA MOZIRJE

Društvo spodbuja negovanje domačih travniških sadovnjakov

Med prvimi si je razstavo ogledal župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik (levo) v spremstvu 
predsednika sadjarjev Alojza Plaznika. (Foto: Tatiana Golob)

Pred Knjižnico Mozirje je 4. oktobra poteka-
lo odprtje 8. sadjarske razstave. Bogato predsta-
vitev sadja in s sadjem povezanih produktov je 
organiziralo Sadjarsko društvo Franca Praprot-
nika Mozirje s pomočjo sodelujočih društev in 
osnovnih šol. Pri pripravi obširne razstave je so-
delovala tudi knjižnica, v prostorih tamkajšnje 
galerije je bil možen ogled razstavljenih izdel-
kov vse do 8. oktobra. Sadjarji so zabeležili naj-
boljši obisk doslej, razstavo si je ogledalo okoli 
2.000 obiskovalcev.

Predsednik društva Alojz Plaznik je dejal, 
da sadjarji kljub obilju letine ne morejo biti za-
dovoljni z estetskim izgledom večine zbranega 
sadja iz kmečkih sadovnjakov. A v zameno za 

skromnejšo naravno lepoto razstavljenega sad-
ja je bila toliko lepša umetniška plat razstave, 
saj so zanjo dela prispevali likovni ustvarjalci iz 
društva Gal.

ZBRALI KAR 160 STARIH SORT JABOLK
Sadjarjem je uspelo zbrati 160 starih sort ja-

bolk, od tega kar 70 neznanega imena. S tem že-
li društvo spodbujati negovanje domačih travni-
ških sadovnjakov, ki pridobivajo svojo izgublje-
no vrednost nazaj. Na ogled so postavili še 20 
novejših in okoli 40 najnovejših jabolčnih sort. 
Slednje je prispeval Kmetijski inštitut Slovenije 
iz svojega poizkusnega sadovnjaka. Tudi hruške 

so si zaslužile svoje mesto na razstavi, razsta-
vljenih je bilo 20 sort, čeprav je po besedah Pla-
znika v dolini ohranjenih še najmanj dvakrat to-
liko starih sort.
ŠTEVILNA DRUŠTVA POSKRBELA ZA DODANO 

VREDNOST RAZSTAVE
Članice Društva kmetic Zgornje Savinjske do-

line so razstavile jedi in izdelke iz domače pre-
delave sadja. Čebelarska družina Janeza Golič-
nika Mozirje je poskrbela za prikaz vloge čebel 
v sadovnjakih, Društvo za varstvo in vzgojo ptic 
Kalin Mozirje in mozirska izpostava KGZ Celje 
sta opozorila na najbolj koristne ptice in žužel-
ke v sadovnjakih. Osnovne šole Mozirje, Nazar-
je, Rečica ob Savinji in Luče so prispevale šol-
ski kotiček razstave, Društvo Šipek je uredilo di-

šeč zeliščarski kotiček. Ves čas odprtja razstave 
pa so sprejemali skupine vrtčevskih in osnov-
nošolskih otrok.

PESTER SPREMLJEVALNI 
PROGRAM

Direktorica Osrednje knjižnice Mozirje Pe-
tra Širko Poljanšek je poudarila, da sadjar-
ji s takšnimi dogodki osveščajo, prenašajo svo-
je znanje na mlajše rodove in s tem varujejo ter 
ohranjajo nesnovno kulturno dediščino. Popol-
no podporo mozirske občine takšnim dogod-
kom je izrazil tudi župan Ivan Suhoveršnik.

Zbranim so se s petjem in recitacijami 
predstavili učenci OŠ Mozirje, Lučki pevci pa so 
zapeli nekaj ljudskih pesmi.

Tatiana Golob

160 
starih sort jabolk za razstavo je uspelo 
zbrati sadjarjem.

TURISTIČNO DRUŠTVO NAZARJE 

Na ogled postavili razstavo lastnih izdelkov

Otvoritve razstave se je udeležilo veliko ljudi, ki so z zanimanjem pogledali, kaj so ustvarili 
člani TD Nazarje. (Foto: Primož Vajdl)

V okviru nazarskega občinskega praznika in 
proslavljanja treh desetletij delovanja tamkaj-
šnjega turističnega društva so njegovi člani v 

prostorih muzeja Vrbovec pripravili razstavo. 
Različne izdelke je na ogled postavilo preko de-
set domačinov in domačink.

RAZSTAVLJENA DELA, USTVARJENA V 
PROSTEM ČASU

Po besedah predsednice društva Vanje 
Hofbauer je to razstava tistih, ki ustvarjajo v 
prostem času. Ogledati si je bilo moč števil-
ne slikarske in risarske izdelke, vezenine, do-
ma izdelan nakit, keramične izdelke, prtičke in 
izdelke iz lesa.

POVABILO K NADALJNJIM RAZSTAVAM
Zbrane goste je pozdravil tudi nazarski žu-

pan Matej Pečovnik, ki se je zahvalil vsem, ki 
so se odločili svoje izdelke pokazati širši mno-
žici, in jim zaželel, da nekoč v prihodnosti na 
ogled postavijo svojo lastno razstavo. Ob kon-
cu je predsednica vsem razstavljavcem podelila 
spominska zahvalna darila. 

Primož Vajdl



Savinjske novice št. 42, 19. oktober 2018 11

Kultura, Ljudje in dogodki

KONCERT OB 40-LETNICI MOZIRSKEGA GAJA

Zakonca Petan po štiridesetih letih zopet v parku cvetja

Majda in Marjan Petan sta v Mozirskem Gaju zapela številne 
skladbe, ki so zaznamovale njuno življenje. (Foto: Primož Vajdl)

ODPRTJE SPOMINSKEGA CENTRA 1991 V VELENJU

Šaleška in Zgornja 
Savinjska dolina v procesih 
osamosvajanja Slovenije

V Velenju bodo v četrtek, 25. ok-
tobra, na dan suverenosti, odprli 
Spominski center 1991 – prostor, na-
menjen ohranjanju spomina na čas, 
ko se je rojevala naša država. V spo-
minskem centru na Kopališki cesti 
3 (objekt je bil nekoč znan kot Dom 
SLO), bo na ogled stalna razstava o 
procesih in dogodkih, vezanih na 
osamosvajanje Slovenije v Šaleški 
in Zgornji Savinjski dolini, predvsem 
pa naj bi spominski center postal 

prostor druženja, srečevanja in po-
vezovanja domoljubnih ljudi.

Otvoritvena slovesnost, na ka-
tero so še posebej toplo vablje-
ni vsi udeleženci vojne za Sloveni-
jo, se bo pričela ob 17. uri. Osrednji 
govornik bo župan Mestne občine 
Velenje Bojan Kontič, v kulturnem 
programu bosta nastopila pihalni 
orkester Premogovnika Velenje in 
sopranistka Mojca Bitenc. 

KF

GLASBENA ZMEŠNJAVA V KRNICI

Od ljudskih napevov preko klasične glasbe do popevk

Pevci in instrumentalisti so glasbene moči združili z vsestransko glasbenico Ireno Vrčkovnik 
(stoji druga z desne) in pripravili »Glasbeno zmešnjavo«. (Foto: Mihaela Lekše)

V petek, 28 septembra, je Društvo za kultur-
no, družabno in športno dejavnost Gričar v Krni-
ci pripravili dogodek z naslovom Glasbena zme-
šnjava. Poslušalci so prisluhnili ljudski in klasič-
ni glasbi, slovenskim popevkam ter razlagam 
Francija Podbrežnika.

Meta Suhodolnik je zaigrala na citre, njena 
sestra Lucija in prijateljica Tina Germelj pa so 
očarale s petjem. O citrah, na katere sta rada za-
igrala pokojna Tone Mlačnik in Karli Gradišnik, 
pa je spregovoril Domen Matk. 

Glasbo Bacha, Mozarta in Piazzolla je predsta-
vila Manja Pančur na flavti in zapela pesmi I dre-
amed a dream in Valerie. Da nimajo konkurence, 
so kot »iskreni glasniki vokalne glasbe« poka-
zali pevci Okteta Žetev. Saksofonistka Nika Čo-
par je zaigrala zimzelene melodije in ob glasbe-
ni spremljavi Podbrežnika na sintetizator je za-
pela nekaj popevk. 

Presenečenje večera je bila pevka, teksto-
piska, avtorica skladb in priredb, inštrumenta-
listka in učiteljica pevske tehnike Irena Vrčkov-

nik. Obiskovalcem je zaigrala na kitaro in zapela 
venček svojih uspešnic. 

Izvajalci in obiskovalci so si bili ob zaključku 
enotni, da je bil ob idejnem vodji Benu Mlač-

niku in tonskem mojstru Sebastjanu Podlesni-
ku glasbeni večer v Grušovem kotu zadetek v 
polno.

Marija Šukalo

Za konec jesenske razstave so v 
Mozirskem gaju pripravili koncert 
Majde in Marjana Petana, ki sta svo-
jo življenjsko pot pred štirimi dese-

tletji pričela prav v tem parku cvetja, 
kjer sta se srečala na prvem zmen-
ku. Dogodek je potekal ob prazno-
vanju štirih desetletij delovanja Ga-

ja, v počastitev 700-letnice trških 
pravic v Mozirju in ob svetovnem 
dnevu turizma. Koncerta se je ude-
ležilo preko sto obiskovalcev.

Zakonca Petan sodita med le-
gende slovenske popularne glas-
be. Marjan je že več kot štirideset 
let član legendarnega New Swing 
Quarteta, Majda pa je stara znanka 
slovenskih in tujih glasbenih od-
rov. Kot sta povedala, ju glasba os-
rečuje, prepevanje in osrečevanje 
ljudi s pomočjo glasbe pa ju napol-

ni z energijo. Zaradi tega so njune 
pesmi po večini pesmi življenja.

Na koncertu sta se predstavila 
s svojimi zimzelenimi pesmimi, ki 
sta jih zapela bodisi v duetu bodisi 
vsak zase. Obiskovalci so tako med 
drugim lahko prisluhnili skladba-
mi, kot so Najina pomlad, Ko bova 
midva le spomin, Sreča ter seveda 
Pelji me na tisti kraj, ki opisuje prav 
Mozirski gaj in začetek njune sku-
pne življenjske poti.

Primož Vajdl
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RIŽOTA IN VANILIJEVA KREMA S SADJEM ZA PRSTE POLIZAT'

Kuharska ekipa OŠ Ljubno ob Savinji prva v državi

Nagrajeni ljubenski kuharji so osvojili zlato priznanje in zlato 
kuhalnico. (Foto: ME)

Na državnem tekmovanju za zla-
to kuhalnico v Portorožu je bila 9. 
oktobra kuharska ekipa Osnovne 
šole Ljubno ob Savinji zopet več 
kot odlična, saj je prepričljivo pre-
magala vso konkurenco. Domov 
so poleg zlatega priznanja prines-
li zlato kuhalnico, kar je najvišji slo-
venski kuharski dosežek na osnov-
nošolski ravni. OŠ Ljubno ob Savi-
nji je na prvem natečaju za izbiro 
kulinaričnih in gastronomskih spo-
minkov v alpski turistični regiji, na 
Gostinsko-turističnem zboru pre-
jela tudi posebno priznanje za ra-
zumevanje, kaj je kulinarični spo-
minek Slovenije.

NOVA, A ODLIČNA ZASEDBA
Kuharska ekipa OŠ Ljubno ob 

Ema Fužir in Miha Brunet, ki so na-
vijali za ekipo z mentorico Mari-
jo Ermenc, starši, ravnateljem šo-
le mag. Samom Kramerjem in žu-
panom Franjem Naraločnikom. 
Po besedah mentorice so si prvo 
mesto res zaslužili, saj so se pridno 
pripravljali po pouku ali pred njim.

IZDELEK ZA PRSTE POLIZAT'
Kot glavno jed so pripravili buč-

no rižoto z jurčki in piščančjim me-
som ter za sladico vanilijevo kre-
mo s sadjem. Ekipa Ljubnega je bi-
la pohvaljena tudi za najboljše ure-
jeno delovno mesto. Njihove jedi 
so poleg ocenjevalne komisije po-
skusili navijači, nasprotniki in mi-
moidoči. Prav vsi so bili navdušeni.

ŠMS

Savinji tekmuje na različnih ku-
harskih tekmovanjih že sedem 
let. Prav vsako leto je bila na regij-
skih tekmovanjih prva in na držav-

nih med najboljšimi. Letos so ku-
hali in zmagali Petra Brunet, Vid 
Podlesnik in Maj Marovt. Rezervni 
tekmovalci so bili Ksenija Ermenc, 

V GALERIJI MOZIRJE O UČINKOVITI KREPITVI IMUNSKEGA SISTEMA

Z varno uporabo eteričnih olj 
do boljšega zdravja

Martino Vitanc je predstavila varno uporabo eteričnih olj in 
prehranskih dopolnil. (Foto: TG)

Prihod jeseni in hladnih dni lju-
di primora, da pričnejo razmišljati 
o bolj pogosti uporabi zdravju kori-
stne hrane in prehranskih dopolnil. 
Zato je Knjižnica Mozirje v tem ča-
su organizirala predavanje o učin-
koviti pripravi na jesensko zimski 
čas s pomočjo eteričnih olj in pre-
hranskih dopolnil. V goste je po-
vabila Martino Vitanc, ki je po iz-
obrazbi biokemičarka. Predavanje 
se je odvilo v Galeriji Mozirje na 
zadnjo septembrsko sredo.

Predavateljica je zbranim pred- 
stavila varno uporabo eteričnih olj 
in prehranskih dopolnil, s katerimi 
si lahko učinkovito okrepimo imun-
ski sistem in posledično vsesplošno 
počutje. Naredila je še kratek pre-
gled prehranskih dopolnil, priso-
tne seznanila z njihovimi koristmi in 
pravilno uporabo. Vitančeva je zbra-
nim postregla še s sladkim prese-
nečenjem, čokoladnimi pralinami z 
dodanimi eteričnimi olji.

TG

ZVONKA KLADNIK NA REČICI OB SAVINJI O SOŽITJU V DRUŽINI

Socialne veščine niso prirojene, 
potrebno se jih je naučiti

Druženje za osebnostno rast je vodila Zvonka Kladnik. 
(Foto: Marija Šukalo)

Center za družine Medgen hi-
ša Rečica ob Savinji je pripravil 
predavanje Sožitje v družini. Dru-
ženje za osebnostno rast je vodi-
la Zvonka Kladnik, članica društva 
za vzgojo otrok in odraslih Pozitiv-
na disciplina Slovenije. Dogodek je 
sodil v sklop predavanj in delavnic 
v podporo družini.

Njegov osnovni namen je kre-
pitev kompetenc družin, otrok in 
mladostnikov s področja socialnih 
veščin. To je po besedah Kladniko-
ve učenje in krepitev vzpostavlja-
nja stika z drugimi in vključeva-

nje v okolje. Socialne veščine na-
mreč niso prirojene, potrebno se 
jih je naučiti in učiti skozi celotno 
življenjsko obdobje. 

»Ljudje smo in bomo doživlja-
li stiske in težave. Iz nekaterih se 
lahko izvlečemo sami, iz drugih ne. 
Enako velja za vprašanja, ki si jih 
zastavljamo v določeni situaciji. De-
lavnice in predavanja so namenje-
na vsem, ki želijo razmišljati o sebi 
in se osebnostno razvijati ter ras-
ti skozi vsa življenjska obdobja,« je 
med drugim povedala Kladnikova.

Marija Šukalo
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Zgodovina in narodopisje

Iščemo stare fotografije

Iz zapisov 
Aleksandra Videčnika

Pihalna godba na Lepi Njivi

Pretresljivo pismo

Da so imeli v Šmihelu nad Mo-
zirjem že pred prvo svetovno vojno 
godbo na pihala, smo že pisali. Le 
malo pa je znano, da so tudi mla-
di fantje in možje na Lepi Njivi na-
kupili trobila in samostojno igrali.

ETNOGRAFSKO BOGASTVO PRI 
BAJDLU

Leta 1983 je mojo pozornost pri-
tegnila zanimiva kašča pri hiši Le-
pa Njiva 19. Gospodinja me je prija-
zno povabila k mizi in pripoved je 
stekla. Po domače se je reklo pri 

Bajdlu, to je bila stara kmetija z za-
nimivimi stavbami: kaščo, svinja-
kom in gospodarskim poslopjem. 

GLASBENA TRADICIJA IZ RODA 
V ROD

V hiši mi je padlo v oči nekaj 
glasbil - kitara, harmonika in citre. 
Seveda je kar hitro sledilo vpraša-
nje, kdo na te instrumente igra. Do-
bil sem odgovor, da gre veščina 
muziciranja iz roda v rod in da zdaj 
živi že tretji rod glasbenikov. Eden 
od mladih se celo posveča glasbe-
nemu šolanju v Velenju.

VISOČNIKOV SPOMIN NA PRVO 
GODBO NA PIHALA

Ko se je v pogovor vključil še 
gospodar Fortunat Visočnik, ki si-
cer tisti dan ni bil najboljšega 
zdravja, sem izvedel, da mu je lju-
bezen do glasbe vcepil njegov oče. 
Ko je bil Fortunat star dvanajst let, 
ga je oče naučil igrati na citre. V 

nadaljevanju je Bajdlov gospodar 
obudil spomin na prvo godbo na 
pihala na Lepi Njivi.

VAJE PRI MLAČNIKU
Kar po prvi svetovni vojni je bilo, 

ko je nekdanji vojaški glasbenik An-
ton Podvratnik - Mlačnik iskal po Le-
pi Njivi glasbenike, da bi ustanovi-
li godbo. Tako se je začelo zanima-
nje za trobila. Treba jih je bilo kupiti 
iz lastnega denarja. Ko so bili vsaj za 
silo opremljeni, so začeli z vajami pri 
Mlačniku. Vadili so ob sobotah in ne-
deljah, ker preko tedna ni bilo časa. 

VRHUNEC IN KONEC 
LEPONJIVSKE GODBE

Kmalu so lahko nastopili v jav-
nosti, seveda v veliko zadovoljstvo 
krajanov. Bilo jih je 16 in kar dob-
ro so igrali. Bili so nepogrešljiv del 
programa vsake krajevne slove-
snosti, vabili pa so jih tudi drugam. 
Nekoč so morali v Črni na Koro-

škem neumorno igrati celo noč in 
še pol dneva, preden so se plesalci 
utrudili. Tega se je Fortunat Visoč-
nik živo spominjal in šegavo pripo-
mnil, da so Korošci bolj »plešoči« 
kot naši ljudje. Tudi nobena doma-
ča gasilska veselica ni mogla mini-
ti brez leponjivske godbe, žal pa je 
le-ta s smrtjo Mlačnika nekje pred 
drugo vojno prenehala delovati.

ČLAN VOJAŠKE GODBE
O sebi Fortunat Visočnik ni bil 

pripravljen veliko povedati. Kot 
nemški vojni ujetnik in pozneje par-
tizan v Šercerjevi brigadi je preživel 
veliko hudega. Še med vojno so ga 
prepoznali kot godbenika in tako se 
je znašel med člani vojaške godbe 
13. brigade. Ko se je po osvoboditvi 
vrnil domov, se je znova lotil kmeto-
vanja in ostal kmet. Tu in tam je še 
katero zaigral na citre, a prsti niso 
bili več tako voljni kot nekoč ...

Leta 1983 mi je po naključju priš-
la v roke listina, ki je pretresljiv do-
kaz o trpljenju naših ljudi med dru-
go svetovno vojno. Dolgoletni novi-
nar Jurček Krašovec jo je hranil in 
predal arhivu v Mozirju. Ker je bi-
la listina zazidana in je bila na več 
mestih poškodovana, nekaterih 
besed ni bilo mogoče prebrati.

ZAZIDAN ZAPIS Z REČICE OB 
SAVINJI

Zapis ima naslov Majhen življe-
njepis iz dobe nesrečnih časov in 
nosi datum 25. november 1942. Na-
pisan je bil na Rečici in podpisan 
od 7 članov družine Jeraj. Zazidal 
ga je Franc Vodušek iz Dol-Suhe. 
Prvi podpis ni čitljiv, vidni pa so Je-
raj Franc, Vera, Slavko, Ana, Pavla 
in Fani. Zapis sem dobesedno pre-
pisal in pri tem izpustil besede, ki 
niso bile vidne.

MAJHEN ŽIVLJENJEPIS IZ DOBE 
NESREČNIH ČASOV

»Ko se pripravljam k temu pisa-
nju mi stopi jasno pred oči kakor 
živa slika življenja sedanjega časa. 
Mogoče bo preteklo mnogo, mno-
go let, da bo prišel komu po na-
ključju v roke ta ... takrat bo lahko 
iz njega posnel v kak ... in težkih ča-
sih so živeli njegovi predniki.

Jesen je skoro že za nami ... 

mrzlo, a drugače lepo brez snega, 
to je 25. novembra na god sv. Ka-
tarine 1942. Skoro bo poreteklo dve 
leti odkar smo sužnji tujega naro-
da. Trpljenje naše je nepopisno. 
Kar ne smem zaupati živemu člo-
veku, to zaupam temu papirju, ki 
bo po preteku let mogoče prišel v 
roke človeku ki bo imel vsaj sočut-
no besedo za njegov nekdaj samo 
zatirani narod.

To pismo pišem s tresočo roko s 
krvavečim srcem in solznimi očmi. 
Kaj nam pomaga ... četudi tako lep 
dan ... tako očarljiv, ko je pa v na-
ših dušah tema strašnejša od naj-
bolj temne noči.

Prišli so tujci hoteli nam odvze-
ti kar nam je najbolj drago in naj-
bolj svetega našo vero, izgnali na-
še duhovnike veliko celo mučili in 
postrelili. Iz vseh šol in uradov vrgli 
sv. križ in na njegovo mesto obesi-
li sliko malika in trinoga sedanjega 
časa »Hitlerja« (beseda podčrtana, 
op. A. V.). Utihniti bi moral sloven-
ski jezik in zamreti slovenska pe-
sem, ki je donela sto in stoletja po 
slovenski zemlji.

To je udarec hujši ... za prave si-
nove in hčere Slovenske matere ... 
ki so naše očete in sinove uničili 
jih mučili na zverinski način in na-

zadnje postrelili a njihove družine, 
matere, žene in nedolžne otročiče 
pa iztirali iz lastne grude od doma-
čega ognjišča v tuji svet po lager-
jih kjer so jim pripravili življenje ki 
ni za človeka temveč le priprava na 
počasno umiranje vsled gladu ne-
snage in mraza. Mnogo od njih ji 
je pa tudi pobegnilo ki se pa sedaj 
skrivajo kot divje zverine po pla-
ninah, kot izvržek človeštva, ime-
novani od teh mučiteljev in trino-
gov komunisti banditi sploh naj-
hujši tolovaji a v resnici so pa naj-
boljši sinovi in hčere slovenskega 
naroda.

Oh kdaj bo prišla ura rešitve 
in bomo jo sploh doživeli Bog ve. 
Upajmo ... bila knjiga premajhna, 
da bi mogel popisati vse kar sedaj 
preživljamo.«

DOKUMENT NEKEGA ČASA
Čeprav mnogokaj manjka, lahko 

domnevamo dokaj dobro vsebino 
zapisa, ki predstavlja predvsem za 
rod, ki vsega tega zla ni doživljal, 
pretresljivo izpoved našega člove-
ka, ki je trpel zaradi nasilja tistih 
tujcev in domačih izdajalcev, ki so 
sledili navodilu Hitlerja, ko je zapo-
vedal: »Naredite mi to deželo spet 
nemško.«

Ob otvoritvi lovske koče na Stonu leta 1962
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2. DAN SMREKOVCA

Smrekovško pogorje je edinstveno in ga je treba ohranjati

Naravovarstveno zvezo Smrekovec ses-
tavljajo: PD Ljubno, PD Šoštanj, PD Črna na 
Koroškem, PD Velenje, Savinjsko gozdarsko 
društvo, Gobarsko društvo Marauh Velenje. 
Z zvezo so povezane tudi občine Ljubno, Šo-
štanj, Črna na Koroškem in Mestna občina 
Velenje.

Kljub ne ravno prijaznemu vremenu se je na Smrekovcu zbrala pisana druščina. 
(Foto: Lojze Gluk)

V nedeljo, 23. septembra, so se na pobu-
do Naravovarstvene zveze Smrekovec na njem 
zbrali ljubitelji narave in planinci. Letos je glav-
na organizacija potekala v izvedbi Savinjskega 
gozdarskega društva in Planinskega društva 
Ljubno ob Savinji v sodelovanju z Občino Ljub-
no ter ostalimi člani zveze. 

DEL NATURE 2000
Namen Dneva Smrekovca je opozoriti na 

naravovarstveni pomen in varovanje Smrekov-
škega pogorja ter druženje in sodelovanje ljubi-
teljev narave in prijateljev tega območja. Pogor-
je je del Nature 2000, pomembno je, ker je vodni 

vir in je edino vulkansko pogorje v Sloveniji, bo-
tanična posebnost in življenjski prostor redkih 
živali. Članom zveze je zato pomembno, da se 
vrednot pogorja zavedajo vsi obiskovalci, kate-
rih preko leta ni malo. Dogodek je dober primer 
sodelovanja preko občinskih meja. Temu je po-
trdilo preko sto udeležencev, ki so na hrib prišli 
z različnih koncev.

ŠTEVILNI GOVORNIKI
Podpredsednik zveze Lojze Gluk, ki je povezo-

val dogodek, je v uvodu pozdravil prisotne, na-

to so jih nagovorili še predsednik zveze Jože Me-
lanšek, župan občine Ljubno Franjo Naraločnik, 
župan občine Šoštanj Darko Menih, predstavnik 
občine Črna na Koroškem in predsednik PD na 
Koroškem Črna Marjan Lačen, ravnatelj OŠ Ljub-
no ob Savinji mag. Samo Kramer in načelnik ko-
misije za varstvo gorske narave pri Planinski 
zvezi Slovenije Marijan Denša.

V kulturnem programu so sodelovali učenci 
Osnovne šole Ljubno ob Savinji.

ŠMS

SREČANJE REČIŠKIH PLANINCEV IN LOVCEV NA STONU

Družijo jih ljubezen do narav

Rečiški planinci so se proti Stonu podali peš. (Fotodokumentacija PD Rečica ob Savinji)

Zadnja nedelja v septembru je tradicional-
no rezervirana za srečanje rečiških planincev in 
lovcev na Stonu. Pohod pripravijo tudi v spomin 
na svoje pokojne člane.

Zbrali so se pred lovskim domom v Poljanah. 
Po gozdu so želeli nabrati gobe, a nanje po be-
sedah predsednice planincev Olge Berložnik ni-
so naleteli. So pa uživali v čudovitem vremenu in 

pogledih na Raduho, Ojstrico in Spečega meniha.
Pri lovski koči na Stonu jih je čakalo okrep-

čilo in dobrote z žara, na krožnikih so se naš-
li tudi jurčki. Udeleženci so se strinjali, da so ta-
ka srečanja vedno dobrodošla, saj imajo planin-
ci in lovci veliko skupnih tem, predvsem ljube-
zen do narave.

Marija Šukalo

DROBTINICA ZA ZGORNJESAVINJSKE ŠOLARJE

Tudi letos računajo 
na dobrodelnost

Območno združenje Rdečega križa Zgornje 
Savinjske doline in njegove krajevne organiza-
cije so tudi letos pristopile k sodelovanju v do-
brodelni akciji Drobtinica. Prvi so prostovoljne 
prispevke za kruh in ostale pekovske izdelke 
zbirali v Gornjem Gradu 13. oktobra. Ostale kra-
jevne organizacije bodo stojnice postavile v pri-
hajajočem vikendu. 

V Nazarjah prostovoljce, ki ponujajo okusne 
dobrote pred trgovino Mercator, najdete že da-
nes, od 14. ure dalje. V Mozirju bo stojnica Drobti-
nice stala jutri, 20. oktobra, od 8. ure dalje pred tr-
govino Tuš, prav tako bo ob istem času postavlje-
na na Rečici ob Savinji pred trgovino Kea. V nede-
ljo, 21. oktobra, bodo prizadevni prostovoljci ljudi 
privabljali na Ljubnem ob Savinji, od 8. ure dalje 
na Placu, v Lučah od iste ure dalje na domači tr-
žnici, Solčavani pa bodo svoj čut za sočloveka od 
9. ure dalje lahko izkazali pred Zadružnikom.

Vsi zbrani prispevki bodo namenjeni za pla-
čljive šolske dejavnosti za osnovnošolce iz so-
cialno šibkih okolij iz krajev, kjer akcija poteka. 
V lanskem letu je združenje na petih stojnicah 
zbralo več kot 6.000 evrov, letos bo stojnic se-
dem, skupaj s prispevki nekaterih podjetnikov 
se bo tako mogoče zbral še kakšen evro več. 

TG
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10. JAMNIKOVA KIPARSKA KOLONIJA

Učenci izdelali stole in gugalnik

Udeleženci so v spomin na 10. Jamnikovo kolonijo prejeli spominske majice.

Že deseto leto zapored je v parku pred gor-
njegrajsko katedralo oživel spomin na Antona 
Jamnika, poimenovanega tudi gornjegrajski Le-
onardo. Učenci Osnovne šole Antona Aškerca iz 
Velenja, Osnovne šole Mozirje in Osnovne šo-
le Frana Kocbeka iz Gornjega Grada so v druž-
bi mentorjev izdelovali stole, uspelo jim je izde-
lati tudi udoben gugalnik.

DAN ZA ROČNE SPRETNOSTI
Jamnikovo kolonijo organizira gornjegrajska 

šola, vodi pa jo Jure Repenšek, ki z mladimi ta-
lenti rad ustvarja. Učenci lahko na koloniji poka-
žejo svoje zmožnosti ročnega dela in oblikova-
nja. Razveseljivo je, da so med njimi vedno pri-
sotna tudi dekleta.

10-LETNA TRADICIJA
Udeležence sta med delom in ob zaključ-

ku obiskala župan Stanko Ogradi, ki jim je po-
delil spominske majice, ter ravnateljica gornje-
grajske šole mag. Blanka Nerad. Repenšek je 

ob zaključku povedal, da si želi, da bi se tradici-
ja kolonije nadaljevala še dolga leta.

Tekst in foto: ŠMS

GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Delavnice vaj ob baletnem drogu za moč in razteznost
V Glasbeni šoli Nazarje so na 

zadnjo septembrsko soboto za viš-
je razrede učenk baleta poteka-
le delavnice vaj ob baletnem dro-
gu za moč in razteznost pod vod-
stvom plesalke Lejle Pantić Šin-
drić.
ZA VEČJI NAPREDEK PRI BALETU

Čeprav takšne delavnice niso 
ustaljena praksa, se je učiteljica 
baleta Tanja Pečenko hitro nav-

dušila za izvedbo, saj raznovrstno 
znanje in poznavanje telesa ko-
ristno vpliva na napredovanje pri 
baletu. Program je potekal v dveh 

skupinah, ki sta bili starostno pri-
lagojeni. Vsaka skupina je imela 
en tečaj vaj ob baletnem drogu za 
moč in en tečaj za razteznost. Po-
lovico prispevka je pokrila šola, po-
lovico pa udeleženke same.
UDELEŽENKE ZELO ZADOVOLJNE

Delavnic se je udeležilo 13 učenk 
od 4. do 6. razreda baleta, bivša 
učenka in baletni učiteljici. Odziv 
udeleženk je bil zelo dober, nav-

dušene so bile tudi nad načinom 
podajanja znanja plesne pedago-
ginje.

Lejla Pantić Šindrić je 28-letna 

baletna plesalka iz Kamnika in 
nekdanja članica baletnega an-
sambla SNG Opera in balet Lju-

bljana. Sedaj že več let živi v Ber-
linu, kjer vodi podobne delavnice.

Barbara Rozoničnik

Program delavnic je bil starostno prilagojen, vsaki skupini pa je bil 
namenjen en tečaj vaj ob baletnem drogu za moč ter en tečaj za 

razteznost. (Foto: Barbara Rozoničnik)
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VAŠI ČAROBNI VRTOVI V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Po cvetju na oknih sta bili znani že Bernardina 
babica in mama

Pobudnik akcije je Zavod Stanislava iz Gornjega Grada v sodelova-
nju s Kmetijsko zadrugo Šaleška dolina in Savinjskimi novicami. La-
stniki vrtov, ki jih bomo obiskali predstavniki vseh treh organizacij, 
bodo prejeli darilo. Akcija bo potekala do avgusta naslednjega leta, 
ko bo v prostorih Zavoda Stanislava zaključek s podelitvijo nagrad.

Tokrat smo obiskali Bernar-
do Majerhold iz Šentjanža v obči-
ni Rečica ob Savinji. Dolga leta go-
stinka je sprostitev vedno našla v 
rožah in starinah. Že od otroštva 
je pomagala mami v znani gostil-
ni Majerhold, kasneje jo je prevze-
la in ves svoj čas namenjala delu v 

gostilni, nikoli pa ni pozabila na zu-
nanjost doma. Cvetje na oknih, bal-
konih in vrtu, to je imela vedno ra-
da. Skalnjak si je uredila preko ces-
te nasproti doma.

CVETJE OBKROŽA DOM
Bernarda je zgovorna ženska, 

kakršna gostinka pač mora biti, 
če želi imeti goste. Kot majhno de-
klico jo je mama vključila v svoje 
delo. Samo poklicala jo je pred hi-
šo, že je pritekla in pomila kozarce, 
brezdelja pa tudi sedaj, ko je v po-
koju, ne pozna. Okna na hiši, tera-
so in apartmaje ob hiši krasijo ro-
že. Na drugi strani ceste je skal-
njak, kjer v sožitju živijo trajnice, 
grmovnice in manjša drevesa. 

PRIDELKOV ZA SPROTI DOVOLJ
Pod hišo ima vrt, kjer prideluje 

zelenjavo. Ob njej so posamezne 
cvetoče rože, ki popestrijo vrt. Že 

sama kovana ograja okrog vrta ka-
že, da ima Bernarda rada vse ure-
jeno. Včasih je bil vrt veliko večji, 
dokler je gostilna še delovala in so 
za te namene pridelali vso zelenja-
vo. Sedaj sadi vsakega nekaj, da 
uživa doma pridelano zelenjavo in 
si jo shrani za ozimnico.

PRIVRŽENKA NARAVE
Je privrženka narave in vsega 

naravnega, zato za svoj vrt in rože 
skrbi na naraven način. To ji je bilo 
položeno že v zibelko. Spominja se 
pripovedi, kako je stara mama skr-

bela za rože, ljubezen do rož je po-
dedovala tudi njena mama. Cvet-
je okrog doma je za dušo, z de-
lom pa se sprošča. Rada prebere 
tudi kakšno dobro knjigo, takšno 
življenjsko, ki jo obogati. Rada tu-
di potuje v družbi hčera Mihaele in 
Jerice ter obožuje družbo vnukov.

ZBIRATELJICA STARIN
Njena druga ljubezen so starine. 

Nekaj jih je podedovala od babice 
in mame, sama pa vedno rada doda 
kakšen kos. Pohištvo, s katerim je 
opremila apartmaje, ki jih ima ob hi-
ši, je starinsko, prav tako se pri njej 
najdejo starinski naslonjači, omari-
ce, lepa zbirka porcelana in tudi sta-
rinski jukebox. Z veseljem je poka-
zala kose porcelana, stare med sto 
in sto petdeset let. Veliko vrednost 
zanjo pa imajo nekoliko mlajši ko-
zarci od babice z emblemom gostil-
ne Majerhold in mamini prtički, na 
katere je vezla in šivala.

V KUHANJU 
UŽIVA

Še vedno zelo rada kuha, čeprav 
se že celo življenje vrti okrog šte-
dilnika. Letos poleti je na dveh pla-
ninskih taborih skrbela za hrano 
udeležencev, in to je bilo zanjo po-
sebno doživetje. Spala je v šotoru, 
otroke pa navduševala tako s prep-
rostimi jedmi kot s pečenko in za-
vitkom. Izkušnjo bo z veseljem po-
novila, saj je rada v naravi. Zaradi 
težav s kolenom ne more veliko ho-
diti, kuha pa še lahko.

OBOŽUJE RAZGLEDNICE
Bernarda ni navdušena nad no-

vodobnimi tehnologijami, več da 
na pristen osebni odnos in stik. Še 
vedno je najbolj vesela, ko od koga 
prejme ročno napisano razgledni-
co z dopusta. To počne tudi sama, 
piše pisma, čestitke in razglednice. 
Razglednice, ki jih ji pošiljata vnu-
ka, shranjuje, saj so napisane z du-
šo in poslane s srcem. 

Njeno srce pa je trajno naveza-
no na njen dom. Rada živi v Šen-
tjanžu, čeprav sama, ampak, ker 
je družabna, ji družbe ne manj-
ka, dela pa tudi ne. Vrt in rože jo 
v sezoni zelo zaposlijo. Pozimi de-
la načrte, kaj vse bo počela, ko 
bo spet toplo. S smehom prema-
ga vsako težavo, naj bo takšna ali 
drugačna.

Tekst in foto: ŠMS

Bernarda Majerhold je prejela darilo Kmetijske zadruge 
Šaleška dolina.

Vrt je od nekdaj prostor, kjer se Bernarda ob delu sprosti.

V skalnjaku veje sožitje med 
trajnicami, sezonskim cvetjem 

in drevesi.
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OSNOVNA ŠOLA FRANA KOCBEKA GORNJI GRAD

Športni dan v naravi

Učenci nižjih razredov OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad visoko nad domačim krajem 
(foto: Jože Miklavc)

Soboto, 29. septembra, so učenci in učitelji 
nižjih razredov OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad 
namenili športnemu dnevu. Odpravili so se na 
pohod s spoznavanjem lepot narave. Kot je po-
vedala učiteljica Lilijana Bele, »je vsako jesen 
en šolski dan namenjen naravnim oblikam giba-
nja ter pohodništvu, ena skupina pa se na teren 
odpelje s kolesi. Tako smo učence predmetne 
stopnje poslali na dolgi pohod na Menino, dru-
ge na kratek pohod na Semprimož in tretje s ko-
lesi v Mozirje in nazaj«. 

POHOD NA K'HINEK IN OBISK V PODHOMU
Učenci razredne stopnje so se podali na K'hi-

nek, to je območje nad Ravnmi, ki se razteza nad 
Novim naseljem in Prekštanom. Pohodniki so se 
ustavili pri lovski opazovalnici in krmišču, po-
malicali, se igrali in nadihali svežega zraka ter 
se vrnili nazaj. Ob prelepem razgledu so se ori-
entirali, prepoznavali pomembne stavbe in zna-
menitosti domačega kraja. 

Učenci podružnične šole (POŠ) Bočna so se 
odpravili na obisk v Podhom, kjer so obiskali do-
mačijo učenke, ki je doma najdlje od šole. Iz-
merili so razdaljo do šole in nazaj, ki jo na sre-
čo učenki ni potrebno prepešačiti, saj je orga-

niziran šolski prevoz. Obenem so učenci spoz-
navali širšo okolico domače vasi, ki je ne vidi-
jo vsak dan.

OKROG ŠMIKLAVŽA
Učenci POŠ Nova Štifta so se podali na krožni 

pohod okrog domačega zaselka Šmiklavž. Od šo-
le preko poljan, gozdov in domačij ter nazaj v šolo. 
Tako so odkrivali skrite kotičke domačega kraja. 

Kot je pojasnila Beletova, je bilo celotno do-
gajanje na športnem dnevu naravnano na oza-
veščanje pomena gibanja, skrbi za zdravje, spo-
štovanju narave in čistega okolja ter poznava-
nju domačega kraja, druženju, igram v naravi, 
prepevanju in krepitvi dobrih medsebojnih od-
nosov. 

Jože Miklavc
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NA LJUBNEM OB SAVINJI ODPRLI PLASTIFICIRANO SKAKALNICO

Obeležili jubileje kluba, smučarskih skokov in sponzorskega 
sodelovanja

Jože Mermal: »Postavili smo ženske 
skoke v svetovno merilo in sklepali prava 

zavezništva.« (Foto: Marija Šukalo)

Z otvoritvijo plastificirane ljubenske skakal-
nice pod Rajhovko so v Smučarsko skakalnem 
klubu Ljubno ob Savinji BTC obeležili tri jubi-
leje. Spomnili so se 65 let smučarskih skokov 
na Ljubnem, 45 let kluba in četrt stoletja spon-
zorstva podjetja BTC. Ob asistenci predsednika 
uprave BTC Jožeta Mermala, direktorja podjetja 
KLS Ljubno Bogomirja Straška in predsednika 
kluba Alojza Murka je trak prerezal župan Fra-
njo Naraločnik. 

ZAGOTAVLJALI BODO DOBRE POGOJE 
Župan je spomnil na dneve, ko so gradili prvo 

skakalnico in organizirali prve tekme v smučar-
skih skokih. »Sledila so leta, ko so se skakalnice 
dograjevale in obnavljale, ko ni bilo denarja za 
osnovno športno opremo in bi bilo najlažje re-
či ne. Ampak ljubezen naših ljudi, ki se je rodila 
do tega športa in se kalila skozi veliko udarniš-
kih ur ter vloženih sredstev, jim tega ni dovolila. 
Dajala jim je moč tudi v najtežjih časih in ob naj-
težjih odločitvah,« je povedal Naraločnik in za-
gotovil, da bodo v občini še naprej zagotavljali 
dobre pogoje za delo z mladimi športniki in gra-
dili svoj športni biser.

ČETRT STOLETJA SPONZORSTVA BTC 
LJUBLJANA

Jože Mermal je prepričan, da, če ne bi bil vi-
zionar v gospodarstvu in ne bi videl naprej, tu-
di tega objekta na Ljubnem ne bi bilo. Tako kot 
je BTC rasel gospodarsko in se s projekti razvi-
jal, tako so se razvijali tudi skoki na Ljubnem ob 
Savinji. 

»V sodelovanju s Smučarsko zvezo Sloveni-
je in lokalno skupnostjo, številnimi volonterji in 
člani skakalnega kluba smo ugotovili, kje so na-
še športne niše – v ženskem skakanju. Postavi-
li smo ženske skoke v svetovno merilo in skle-
pali prava zavezništva,« je četrt stoletja spon-
zorstva strnil častni predsednik SSK Ljubno ob 
Savinji BTC. 

OB RASTI PODJETJA RASTE TUDI KRAJ
Po besedah direktorja KLS Mirka Straška 

objekt ni pridobitev le za smučarski klub, tem-
več za celotno občino. »Mi v KLS razumemo na-
šo vlogo tudi tako, da ne napreduje samo pod-

Trak so prerezali predsednik kluba Alojz Murko, župan Franjo Naraločnik, predsednik uprave 
BTC Jože Mermal in direktor KLS Mirko Strašek (z desne). (Foto: Marija Šukalo)

Praznovanja so se udeležili številni sponzorji. (Foto: Marija Šukalo)

65 let 
je od prvih organiziranih smučarskih 
skokov na Ljubnem, 45 let Smučarsko 
skakalnega kluba Ljubno ob Savinji BTC 
in 25 let sponzorstva podjetja BTC.

VELIKO DELOVNIH UR ŠTEVILNIH 
PROSTOVOLJCEV

Predsednik kluba Alojz Murko je poudaril, da 
je v skoraj pol stoletja dela kluba vloženo veliko 
delovnih ur številnih prostovoljcev in tako so se 
uresničile sanje po letenju. 

»Če je bilo Ljubno v preteklosti le gostitelj 
skokov, danes pri nas raste rod skakalcev, ki 
pomembno zaznamuje skakalno dogajanje v 
naši državi in tudi v svetu,« je povedal Murko, 
prepričan, da bodo tudi v prihodnje tako pro-
stovoljci, lokalna skupnost kot sponzorji zna-
li prisluhniti njihovim prizadevanjem za razvoj 
skakanja v občini in jim pomagali ustvariti pri-
merne pogoje za vrhunske rezultate tudi v pri-
hodnje. 

Vrhunske skoke je bilo moč videti že ob otvo-
ritvi, ko so se na državnem prvenstvu za mla-
dince do 20 let pomerili fantje tako posamezno 
kot ekipno.

Marija Šukalo

jetje, temveč cel kraj. In vlaganje v skakalni klub 
je le eden od teh korakov,« je med drugim po-
vedal Strašek. 
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Prvi sklic strokovne komisije za izbor 
športnikov s 100-odstotno udeležbo

Komisija se je letos prvič sestala v polnem številu v Ljubiji.

Preteklo sredo so se v Ljubiji na prvo letošnjo 
sejo zbrali vsi člani komisije za izbor športnika le-
ta 2018. Dogovorili so se za način dela, ki bi z do-
sedanjimi izkušnjami potekal konstruktivno in v 
športnem vzdušju. Kot je napovedal vodja projek-
ta Ivo Milovanovič, bi na prihodnjem sestanku 
pričeli s postopkom nominacije in v roku enega 
meseca predloge prvič objavili v Savinjskih novi-
cah ter na spletni strani www.sportnik-zgs.si. 

Da bi vse potekalo brez težav, bi naj člani ko-
misije v svojih okoljih opravili poizvedbe, prido-
bili predloge, poskrbeli za strokovno razpravo 
in prispevali predloge v uskladitev na komisiji. 
To pomeni tudi angažiranje javnosti, da v svo-
jih sredinah, društvih, klubih in osebno v kon-
taktih s člani komisije priporočajo in utemeljijo 
svoje predloge. Po javni objavi predlogov se bo 
novembra pričelo glasovanje.
VSTOPNICE ZA PRIREDITEV NA MOJE KARTE 

IN PETROLU
Za ogled prireditve z razglasitvijo najboljših 

športnikov leta 2018 v Zgornji Savinjski dolini v 
športni dvorani v Mozirju bo na voljo okrog 1.000 
vstopnic, ki jih bo organizator prodal pred pri-
reditvijo vsem občinam (le-te so bile že dosta-
vljene), v prosti prodaji pred prireditvijo pri or-
ganizatorju, na spletnem portalu Moje karte in 
na Petrolovih prodajnih servisih (po 10 evrov). 

Ker je mogoče, da bi vstopnice pošle še pred 
prireditvijo, je smiselno, da si jih pripadniki 
športu in športnikom nabavijo pravočasno. Pre-
ostanek bo na voljo še uro pred prireditvijo 20. 
decembra v dvorani (po 12 evrov). Vstopnice so 
lahko tudi domiselno darilo ob božično-novole-
tnih praznikih. 

PROJEKT ŽELI BITI BLIZU VSEM, KI 
SPOŠTUJEJO ŠPORT

V času do objave nominacij se bomo pogo-
varjali z naključnimi občani vseh občin, športni-
ki in sodelujočimi v projektu s kratkimi anket-
nimi vprašanji. Tokrat smo vprašali, ali poznate 

prireditev Športnik leta v Zgornji Savinjski doli-
ni, ste že kdaj doslej glasovali za vašega favori-
ta, ste se že morda udeležili katere od dveh zak-
ljučnih prireditev ter, ali nameravate pospremiti 
razglasitev v Mozirju tokrat. 

Ida Ročnik, upokojen-
ka iz Vologa: 

»O Športniku, v kate-
rega organizacijsko do-
gajanje sta vključena tu-
di dva naša sokrajana, 
vem iz Savinjskih novic. 
Doslej še nisem bolj na-

tančno spremljala nominacij in glasovala, a me 
veseli, da se nekdo resno loteva ljudi, ki se pre-
dajajo športu in z uspehi kronajo svoj trud ter so 
nam v veselje in najuspešnejši tudi dobra promo-
cija za naše kraje in občine. Tokrat bom glasovala 
na spletni strani www.sportnik-zgs, saj mi takšen 
način najbolj ustreza. A najprej pričakujem obja-
vo nominacij v Savinjskih novicah, decembrske 
prireditve v Mozirju pa se tudi že veselim.«

Mojca Pikl, vzgoji-
teljica in tajnica SSK 

Ljubno ob Savinji BTC: 
»Ja, poznam priredi-

tev Športnik leta v Zgor-
nji Savinjski dolini, saj 
sem se je že udeležila. 
Glasovala sem tudi za 
svojega favorita, saj sem velika navdušenka nad 
vsemi športi, še posebej nad smučarskimi skoki. 
Dogajanje od predlaganja do razglasitve je velika 
promocija za naš šport, zahvala in nagrada na-
šim športnim prijateljem. Ko bodo znani predlogi, 
se bom odločila, koga podprem in bom glasova-
la tako v Savinjskih novicah kot na spletni strani 
Športnika. Ker mi je bila prireditev všeč, se je bom 
po možnosti udeleževala vsako leto.«
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DRŽAVNO PRVENSTVO V SMUČARSKIH SKOKIH ZA MLADINCE DO 20 LET NA LJUBNEM OB SAVINJI

Državni prvak postal Timi Zajc

Ekipa SSK Ljubno ob Savinji BTC, stojijo spredaj z leve: predsednik kluba Alojz Murko, 
Matevž Samec, Luka Robnik, Timi Zajc, Lovro Vodušek, Medard Brezovnik, trener Miha 
Sušnik, zadaj z leve: Jernej Presečnik, Karlo Vodušek, Žak Mogel, Jan Bombek, Gorazd 

Završnik, manjka poškodovani Lenart Presečnik. (Foto: Marija Šukalo)

Smučarska zveza Slovenije je v organizaci-
ji Smučarsko skakalnega kluba Ljubno ob Savi-
nji BTC pripravila državno prvenstvo v skokih za 
mladince do 20 let. Organizatorji so se izkaza-
li tako v izvedbi kot v skokih. Šestim najboljšim 
mladim ljubenskim skakalcem je »štrene zme-
šal« le Aljaž Osterc (SSK Velenje), ki je zasedel 
tretje mesto. 

ZMAGA ZAJCU, DRUGO MESTO MOGLU
Naziv državnega prvaka si je s skokoma 89,5 

in 89 m priskakal Timi Zajc, podprvak je postal 
Žak Mogel. Mogel, ki je v prvi seriji imel enako 
daljavo kot Zajc, je bil v drugi za meter krajši. 
Četrto mesto si je s skokoma 85,5 in 86,5 m pri-
boril Lovro Vodušek. Na petem in šestem mes-
tu sta z enakima razdaljama tako v prvi kot dru-
gi seriji pristala Jernej Presečnik in Medard Bre-
zovnik (86,5 in 83), na sedmem pa Jan Bombek 
(85 in 83,5). V najboljšo dvajseterico sta se s 14. 
in 17. mestom uvrstila še Luka Robnik in Gorazd 
Završnik. Brez uvrstitve na domači skakalnici je 
ostal Lenart Presečnik, ki je v prvi seriji padel in 
se poškodoval. 

EKIPNO ZLATI IN SREBRNI
Tudi v ekipnih skokih Ljubenci niso imeli kon-

kurence. Med osmimi ekipami iz sedmih klu-
bov so osvojili prvi dve mesti. V ekipi prvakov 
so se po skakalnici pod Rajhovko spustili Me-

dard Brezovnik, Jan Bombek, Lovro Vodušek in 
Jernej Presečnik. Drugouvrščeno ekipo so ses-
tavljali Timi Zajc, Luka Robnik, Gorazd Završnik 
in Žak Mogel.

Marija Šukalo

SLOVENSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Tone Pavček: Pesmi in leta = 
Poems and years

V letošnjem letu mineva 90 let 
od rojstva enega najbolj priljub-
ljenih slovenskih pesnikov, Toneta 
Pavčka. Ob tej priložnosti je založ-
ba Miš v novi likovni preobleki iz-
dala njegovo pesniško zbirko Pe-
smi in leta, ki je sicer prvič izšla 
ob avtorjevi 80-letnici. Za novo po-
dobo je zaslužna mlada ilustrator-
ka Marta Bartolj, ki je v svojih po-
dobah uspela ujeti Pavčkovo ta-
ko značilno lirično mehkobo in jo 
nadgraditi s sodobnim likovnim 
pristopom.

Knjigo Pesmi in leta sestavlja-
jo štirje razdelki. Prvi je posvečen 

zemlji, naravi, druga dva pripove-
dujeta o ljubezni, četrti pa se na-
naša na njegove najtemnejše ver-
ze, povezane s smrtjo njegovega 
sina in tudi pesnika samega. 

SMUČARSKO SKAKALNI KLUB LJUBNO OB SAVINJI BTC

Odlični na vseh ravneh tekmovanj

Jan Bombek, ki je od lanske 
sezone član SSK Ljubno ob 

Savinji BTC, je dosegel svojo 
prvo zmago v alpskem pokalu.

Ljubenski smučarski skakalci so 
se na zadnjih tekmah ponovno iz-
kazali. Svoje prve priložnosti za na-
stop na poletni nagradi svetovne-
ga pokala ni dobil Žak Mogel, saj 
je zaradi vetra finalna tekma v Kli-
ngentalu odpadla. V družbi klub-
skega sotekmovalca Timija Zajca 
pa se mu v zimski sezoni obetajo 
prvi nastopi v svetovnem pokalu. 
Timi je bil v skupnem seštevku po-
letne sezone najbolje uvrščen Slo-
venec na 13. mestu.

ALPSKI POKAL 
Italijanski Predazzo je gostil dve 

tekmi alpskega pokala. Jan Bom-
bek je na eni tekmi dosegel prvo 
zmago v celinskem pokalu, na 
drugi je osvojil drugo mesto. Nje-
gov uspeh so dopolnili preosta-
li ljubenski tekmovalci: Jernej Pre-
sečnik na 6., Medard Brezovnik na 
7., Lovro Vodušek na 13. in Gorazd 
Završnik na 19. mestu. V skupnem 
seštevku poletnih štirih tekem je 
Bombek s 180 točkami tretji.

POKAL COCKTA
Tudi na tekmi za pokal Cockta 

v Kranju odličnih rezultatov lju-
benskih skakalcev ni manjkalo. V 
kategorijah mladinci do 16, 18, in 
20 let ter člani so kar trije stali na 
stopničkah, ostali pa zabeležili re-
zultate v prvi šesterici. V kategori-
ji mladinci do 16 let je zmagal ak-
tualni državni prvak Gorazd Zavr-
šnik. Lenart Presečnik je osvojil 
šesto mesto.

Med mladinci do 18 let je zma-
gal Jernej Presečnik, Luka Rob-

nik je osvojil 5. in Karlo Vodušek 
6. mesto. V kategoriji mladinci do 
20 let je Lovro Vodušek osvojil 2. 
in Medard Brezovnik 4. mesto. V 

kategoriji člani je tudi Matevž Sa-
mec zasedel nehvaležno, a odlič-
no 4. mesto.

ŠMS
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KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Prva ligaška tekma 
napoveduje burno sezono

Po dveh pokalnih košarkarskih 
tekmah se je nazarsko člansko 
moštvo v svoji dvorani v soboto že 
tretjič pomerilo z ekipo Zagorja. Po 
številnih preobratih in izenačenem 
dvoboju je zmaga ostala doma, na 
koncu je bilo 82:80.
MOČNO RIVALSTVO NA PARKETU

Tretja tekma med sobotnima 
tekmecema je bila uvertura v no-
vo sezono 3. košarkarske lige, sku-
pina vzhod. Ekipi sta se pomeri-
li na uvodu sezone v pokalu Spar. 
Na prvi tekmi so bili boljši Zasavci, 
na povratni pa Nazarčani, ki so se 
uvrstili v nadaljevanje tekmovanja. 

Že na drugi tekmi pokala v Na-
zarjah so se kresale iskrice na igri-
šču, ki so v soboto na prvi tekmi pr-
venstva zanetile pravi »ogenj«, saj 
je bilo očitno močno rivalstvo na 
parketu. 

Domačini so tekmo odprli odloč-
no, vendar se gostje niso dali in za-

čel se je izenačen boj. Tega sta do-
datno začinila sodnika, ki sta bur-
no reakcijo domačega trenerja Mi-
he Čmera na njune odločitve kaz-
novala z dvema tehničnima napa-
kama in ga izključila.

PRVA ZMAGA V PRVENSTVU
Nervoza se je nadaljevala tudi v 

drugi polovici tekme, vendar so jo 
domači košarkarji uspešno preb-
rodili in v izenačeni zadnji minu-
ti tekme imeli bolj mirno roko, za 
kar so bili nagrajeni s prvo zma-
go v prvenstvu. Vsi domači igralci, 
ki so stopili na parket, so prispeva-
li svoj delež k zmagi, najboljši stre-
lec pa je bil kapetan Blaž Vodonč-
nik z 19 točkami.

Že danes zvečer Nazarčane ča-
ka nova domača tekma, saj bodo v 
drugem krogu ligaškega tekmova-
nja gostili Calcit Basketball iz Ka-
mnika.

Roman Mežnar

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Zmagovalni začetek 
prvoligaške sezone

Mozirske članske odbojkarice 
so v novi tekmovalni sezoni člani-
ce 1. b odbojkarske lige Slovenije. 
Odlične igre v pretekli sezoni, ko 
so si izborile napredovanje iz 2. dr-
žavne odbojkarske lige za ženske 
vzhod, nadaljujejo tudi v novi se-
zoni.

V OSMINO FINALA 
MED 16 NAJBOLJŠIH 

V SLOVENIJI
Za odbojkaricami so že tri tek-

movalna srečanja. Najprej so pri-
čele s tekmami za pokal Sloveni-
je. Na domačem parketu so v okvi-
ru 3. kola 3. oktobra s 3:1 odpravile 
gostje iz Maribora. V 4. kolu so jih 
nato čakale razpoložene Ljutomer-
čanke. Slednje letos igrajo v 1. a li-
gi. Srečanje je bilo ponovno v Mo-
zirju, domačinke pa so tudi tokrat 
zmagale s 3:1. S tem so se uvrsti-
le v osmino finala med 16 najbolj-
ših v Sloveniji. 

PREMAGALE 
PIRANČANKE

V okviru nove tekmovalne se-
zone so se minulo soboto Mozir-
janke, ki jih tudi v novi sezoni vo-
di trener Danijel Habjan, na prvi 
prvenstveni tekmi srečale z ekipo 
Pirana. Srečanje je bilo zelo zani-
mivo. 

Domačinke so nadaljevale bor-
beni ritem, ki so ga začele na po-
kalnih tekmah. Prvi set so tako 
brez večjih težav dobile na -17 in 
drugega na -16. V tretjem nizu so 
malenkost popustile, kar so zna-
le gostje dobro izkoristiti in obrni-
ti rezultatsko sebi v prid, 25:21 za 
Piran. 

Isti rezultat, le da tokrat v prid 
domačih igralk, je bil tudi v četr-
tem nizu. Skupno torej 3:1 za Mo-
zirje in prve tri točke na prvoliga-
ški lestvici.

Benjamin Kanjir

TEŽKO PRIČAKOVANI SOSEDSKI DERBI MOZIRJANOM

Navijačev in navijanja kot v dobrih starih časih

V večini napadov je bila gostujoča obramba Ljubencev v rumenih 
majicah pretrd oreh za mozirske napadalce. (Foto: Benjamin Kanjir)

Na nogometnem igrišču v Mo-
zirju sta se v okviru medobčinske 
članske lige Golgeter minulo sobo-
to udarili moštvi Mozirja in Ljub-
nega ob Savinji. Po izredno borbe-
ni igri in mnogih priložnostih sta 
zmaga in tri prvenstvene točke os-
tale doma.
NA DERBIJU KAR 600 NAVIJAČEV

Ob dejstvu, da se je o prihajajo-
či tekmi govorilo domala povsod, 
na forumih, socialnih omrežjih in 
ob šankih, so domačini kot orga-
nizatorji srečanja pričakovali dob-
ro udeležbo tako domačih kot navi-
jačev z Ljubnega. Oboji so že pred 
začetkom srečanja napolnili tribu-
no in se razporedili tudi okoli igri-
šča. Uraden podatek je bil, da se je 
zbralo kar 600 navijačev.

MOZIRJANI LJUBENCEM 
VSILJEVALI SVOJO IGRO

Ob bučnem navijanju, tudi s po-
močjo bobnov, je glavni sodnik 
srečanja Anže Šepec ob 15.30 za-

piskal začetek srečanja. Mozirjani 
so začeli agresivno in gostom vsi-
ljevali svojo igro s hitrimi dvojni-
mi podajami in še boljšo igro go-
stujoče obrambe. Sproženih je bilo 
kar nekaj strelov proti golu, ki ga je 
varoval ljubenski čuvaj mreže Blaž 
Slatinšek. 

Na drugi strani domača obram-
ba ni imela pretirano težkega dela, 

gostje pa so računali na hitre pro-
tinapade, ki so se končevali kma-
lu čez polovico domače strani igri-
šča. Kljub napadalni igri so streli 
Mozirjanov leteli večinoma visoko 
nad zgornjo vratnico. Ob zaključ-
ku prvega polčasa pa se je v gne-
či pred golom Ljubencev najbolje 
znašel Marko Dajčer in poslal žo-
go za hrbet vratarja. 1:0 za Mozirje. 

OBRAMBA PENALA, 
KONČNIH 2:0

Drugi polčas se je pričel v istem 
tempu. Domači vezisti so poskušali 
z dolgimi predložki zaposliti napa-
dalce, žoga pa v mrežo ni in ni ho-
tela. Zapretili so gostje, a je bil vra-
tar domačih Primož Keršič vedno 
dobro postavljen. Nato je v 54. mi-
nuti stekla akcija po desni strani 
in Mozirjani so žogo pripeljali vse 
do gola, kjer je napadalca z rokami 
ustavil Miha Suhovršnik. Za pre-
kršek je prejel rdeči karton, sodnik 
pa je piskal najstrožji strel z enaj-
stih metrov. Še enkrat več se je iz-
kazal ljubenski vratar, ki je Juretu 
Šmigocu zbil žogo iz desnega kota 
z odlično obrambo. 

V nadaljevanju srečanja so do-
mačini še napadali, gostje pa se 
uspešno branili. V 65. minuti pa je 
ljubenskega vratarja za končnih 
2:0 premagal Gregor Zamernik.

Benjamin Kanjir
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 AVTOMOBIL	NA	STREHI
Spodnje Kraše: 10. oktobra ob 13.10 je v Spodnjih Krašah oseb-

no vozilo zapeljalo na brežino, trčilo v drevo in se pri tem prevrni-
lo na streho. Gasilci PGD Nazarje so zavarovali kraj prometne nesre-
če, odklopili akumulator, vozilo postavili nazaj na kolesa, posuli razli-
te motorne tekočine z vpojnim sredstvom, očistili cestišče in nudi-
li pomoč delavcem vlečne službe, policiji pri usmerjanju prometa in 
zgornjesavinjskim reševalcem nujne medicinske pomoči.
•	 TATVINA	NA	BENCINSKEM	SERVISU

Mozirje: 11. oktobra v večernem času je prišlo do tatvine na ben-
cinskem servisu v Mozirju. Moški in ženska sta v prostoru bencin-
skega servisa ukradla vrečo hrane za pse in gumijaste tepihe za 
osebni avtomobil, nato pa se s kraja odpeljala z osebnim avtomo-
bilom. 
•	 POŽAR	UNIČIL	OSTREŠJE

Ljubno ob Savinji: 12. oktobra ob 22.11 je na Ljubnem ob Savi-
nji zagorelo ostrešje stanovanjske hiše. Do požara je prišlo zaradi 
pregretja dimnika, ki se je dotikal lesenega trama. Gasilci PGD Ljub-
no ob Savinji, Okonina in Radmirje so požar omejili in pogasili. Ogenj 
je ostrešje objekta v celoti uničil.

(Fotodokumentacija PGD Okonina)

MATJAŽ SEM, spec.
pomočnik komandirja PP Mozirje
policijski inšpektor I

Preventivne aktivnosti za izboljšane varnosti 
pešcev v cestnem prometu 

Da bi se izognili udeležbam 
pešcev v prometnih nesrečah, ki 
imajo pri pešcih skoraj vedno za 
posledico telesno poškodbo, veli-
kokrat pa so za pešca tudi usodne, 
svetujemo pešcem, da v prihajajo-

čem jesensko-zimskem času, ko je 
vidljivost zaradi noči, megle in po-
gostih padavin zmanjšana, upo-
števajo naslednje nasvete:

- nosite svetlejša oblačila z naši-
timi odsevnimi telesi, 

- pri hoji na neosvetljenih deli 
nosite odsevna telesa (kresničke) 
ali svetilke,

- za hojo – tam, kjer so zgrajeni, 
vedno uporabljajte pločnike,

- izven naselja hodite po pločni-
kih, če teh ni, hodite po bankinah 
oziroma tik ob robu vozišča, po le-
vi strani vozišča v smeri hoje, da 
lahko pravočasno opazite vozilo, ki 
pelje nasproti in se mu umaknete, 
če vas voznik ne opazi,

- vozišče prečkajte na za to 
označenih mestih (prehodih za 
pešce). Pred prečkanjem se kljub 
temu, da prečkate vozišče na pre-
hodu za pešce in imate formalno 

prednost pred vozili, prepričajte, 
če se prehodu slučajno približuje 
kakšno vozilo. Če se prehodu prib-
ližuje eno ali več vozil, raje poča-
kajte, da vozila odpeljejo, šele na-
to stopite na prehod za pešce in 
prečkajte vozišče. Zavedati se mo-
rate, da je vaša hitrost gibanja bi-
stveno počasnejša od hitrosti vo-
zil, to hitrost pa je vizualno zelo tež-
ko natančno določiti,

- če prečkate vozišče izven 
označenih prehodov za pešce ozi-

roma tam, kjer prehodov ni, preč-
kajte cesto po najkrajši poti, pravo-
kotno na smer vozišča,

- prečkanje vozišča naj vedno 
poteka z običajno hitrostjo hoje 
(ne se obotavljati med prečkanjem 
ali teči preko vozišča),

- zavedajte se, da so vremenske 
in vozne razmere takšne, da je pot-
rebno biti še posebej pozoren in 

zaradi teh razmer upoštevajte dalj-
še poti zaustavitve vozil,

- če ste uživali alkoholne pija-
če in boste udeleženi v cestnem 
prometu kot pešec, bodite po-

sebej previdni (v primeru, da je 
zaužita količina alkohola preko-
merna, odsvetujemo vsako ak-
tivno udeležbo v cestnem pro-
metu).

Policijska postaja Mozirje za zagotavljanje večje varnosti udeležen-
cev v cestnem prometu poziva vse občane, da jo obvestijo na telefon-
sko številko 03-839-18-80 ali številko 113, ko v cestnem prometu opazi-
jo pešca, ki nezanesljivo hodi po cesti, je zaradi hoje ponoči v temnih 
oblačilih slabo viden, ki hodi po napačni strani ali sredini ceste, viju-
ga po cesti zaradi vinjenosti itd. S tem bomo skupaj mogoče izboljša-
li varnost v cestnem prometu in preprečili, da bi takšen pešec postal 
žrtev prometne nesreče. V okviru navedene akcije bodo policijske pa-
trulje v času od oktobra 2018 do aprila 2019 poostreno nadzirale rav-
nanje in opremljenost pešcev pri udeležbi v cestnem prometu, prav 
tako pa tudi spoštovanje predpisov voznikov do pešcev. 

Na območju Policijske postaje Mozirje se je v obdobju 2004-2018 
zgodilo 32 prometnih nesreč z udeležbo pešcev. V teh prometnih ne-
srečah je ena peška umrla, dvanajst pešcev je dobilo hudo telesno 
poškodbo, 21 pešcev pa lahko telesno poškodbo.

Voznik opazi ponoči ali v 
mraku temno oblečenega 
pešca na 26 m, svetlo oble-
čenega pešca na 38 m, peš-
ca s kresničko ali odsevnim 
trakom na 136 m. Zaradi te-
ga je predvsem na neosvet-
ljenih delih vozišča v in izven 
naselja izredno pomembna 
uporaba kresničk in drugih 
odsevnih teles.
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Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

Bolečina se da skriti, solze pretočiti,
tebe ljubi očka nihče ne more vrniti.
Saj ni rečeno, da te ni,
čeprav tvoj glas se več ne sliši, 
dobrota tvoja v nas živi,
še vedno z nami si. 

ZAHVALA
V 67. letu nas je zapustil dragi mož, oče, tast, dedi in brat

Jakob VAČOVNIK
17. 12. 1950 – 28. 9. 2018

Lepa hvala vsem, ki ste našega očeta obiskovali v času njegove dol-
goletne bolezni.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste ob trenutku slovesa sočustvovali in molili z nami, nam 
pomagali, darovali sveče, cvetje in za svete maše.

Zahvaljujemo se osebju Zdravstvenega doma Nazarje ter osebju 
Bolnišnice Topolšica za prijazno skrb in lajšanje bolečin.

Za lepo opravljen obred se zahvaljujemo župniku Davidu Zagorcu. 
Hvala ministrantom, pevcem, gasilcem PGD Rečica ob Savinji, govor-
niku, praporščakom, Premogovniku Velenje, pogrebni službi Morana 
in vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zad-
nji poti.

In še enkrat vsakemu posebej hvala.

Žalujoči žena Mihaela, sin Valter z družino, hčerka Petra z 

družino, sestra Darinka z družino in brat Jože z družino

Sklenjen je krog …
Ne prošnja, ne jok 
te več ne predrami …
V mislih, spominih 
za vedno ostajaš z nami.

V SPOMIN

Franc ERMENC
iz Varpolj

9. 1. 1961 - 14. 10. 1998

Minilo je dvajset let, odkar si odšel od nas. Hvala vsem, ki se ga spo-
minjate. 

Vsi domači

Žalostni smo,
ker smo jo izgubili,
hvaležni bogu,
da smo jo imeli.

V SLOVO

Alojziji KOPUŠAR
1928 - 2018

Ob njenem slovesu se zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na 
njeni zadnji poti, za izrečena sožalja, za darovane svete maše, sveče 
in cvetje.

Zahvala dobrim vaščanom in sorodnikom.

Vsi njeni

ZAHVALA
Za hitro posredovanje in strokovno pomoč našemu 

očetu ob nenadnem poslabšanju zdravstvenega stanja 
se iskreno zahvaljujemo dežurni zdravnici dr. Kladnik, re-
ševalcema g. Bezovšku in g. Krajnerju. Posebna zahva-
la tudi spremljevalni ekipi helikopterske policijske enote, 
gasilcem PGD Mozirje, UKC Ljubljana za hitro ukrepanje 
in bolnišnici Celje za oskrbo.

Vsem skupaj še enkrat iskrena hvala.

Družina Kosmač
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Za razvedrilo

PATRIOTIZEM IN PONOS, A SAMO ZA NOGOMET
Navijaška skupina Mozirski levi se je na nogometnem derbiju 

proti sosedom z Ljubnega ob Savinji dobro založila s transparen-
ti, baklami in tekočino, ki jim je pomagala hladiti razgreto ozračje 
ob Savinji. Pokazali so veliko mero patriotizma in ponosa na doma-
či kraj, ki so ga poimenovali kar metropola Zgornje Savinjske doli-
ne. Škoda le, da tako dobro opeti in razgreti niso odšli še na tekmo 
v odbojki, da bi podprli odbojkarice, ki tekmujejo v 1. b državni od-
bojkarski ligi.

DVA PISARJA BREZ ZAKLJUČNE BILANCE
Jože Tlaker, uradni pisar Združenja izdelovalcev zgornjesavinj-

skega želodca (desno) in »pisun« gornjegrajskega sreza Maksimi-
lijan Blajštift na Lenartovem sejmu (Franci Podbrežnik) sta mod-
rovala, koliko jima bo s sejma kanilo v mošnjiček. A ker številk nis-
ta poznala, sta si raje skupaj privoščila eno pivo in krožnik hrane.

VEČ V BESEDAH KOT NA SLIKI
Cvetličarka Patricija Rajter, sejmarka na Lenartovem sejmu: 

»Moram malo prekontrolirati, ali pečeš kostanj ali pogleduješ po 
brhkih sejmarkah.«

Kostanjepek Lovro Brezovnik: »Kaj bi gledal okoli, saj moram 
razmišljati o tem, ali bo kostanj dovolj dišal, da bo privabil jedce, pa 
tudi o tem, ali fantje prihajajo na tvoj štant kupovat cvetje ali osva-
jat tvoje srce.«

(Foto: BK)

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 43. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Petek,
19. oktober

ob 14.00. Pred trgovino Mercator Nazarje
Dobrodelna akcija Drobtinica
ob 15.30. Mozirski gaj
Trgatev potomke najstarejše trte na svetu
ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Potopisno predavanje Jakobova pot po Portugalski
ob 19.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Calcit Basketball 
(člani)

Sobota,
20. oktober

ob 8.00. Pred trgovino Tuš Mozirje
Dobrodelna akcija Drobtinica in prikaz temeljnih 
postopkov oživljanja
ob 8.00. Pred trgovino Kea Rečica ob Savinji
Dobrodelna akcija Drobtinica
ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Ljubno ob 
Savinji (st. cicibani)
ob 15.00. Zavod Stanislava Gornji Grad
Razstava zbirke punčk iz različnih obdobij in držav 
Lilijane Bele
sobota, ob 15.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Šoštanj (člani)

Napovednik dogodkov
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Sobota,
20. oktober

ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma - KLS Ljubno : OK Celje
ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Slovensko-dalmatinski večer

Nedelja,
21. oktober

ob 8.00. Plac, Ljubno ob Savinji
Dobrodelna akcija Drobtinica in prikaz temeljnih 
postopkov oživljanja
ob 8.00. Tržnica Luče 
Dobrodelna akcija Drobtinica
ob 9.00. Zadružnik Solčava 
Dobrodelna akcija Drobtinica
ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Celje A (ml. dečki)
ob 12.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Rudar Velenje 
(ml. dečki)

Ponedeljek,
22. oktober

ob 20.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Ljubljana (člani)

Torek,
23. oktober

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka 
ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: Hiša duhov
ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje Kako razumeti svoje telo?

Sreda,
24. oktober

ob 17.00. Knjižnica Rečica ob Savinji
Ura pravljic: Prikazni ne potrkajo na vrata
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Hiša duhov
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco

Četrtek,
25. oktober

ob 17.00. Hotel Paka v Velenju
Premiera filma o Društvu gluhih in naglušnih 
Velenje in problematiki izgube sluha ter razstava 
ročnih del članov
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Poslušam za PET: Ura pravljic v sodelovanju z 
Zavodom PET
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Prikazni ne potrkajo na vrata
ob 19.30 uri. Kulturni dom Mozirje
Gledališka abonmajska predstava Norci

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdela-
va dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja či-
stilnih naprav, izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, iz-
delava kamnitih škarp, mletje ruševin ali kamenja v nasi-
pni material. Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
za dopitanje na večjo težo, Fišar, 
Tabor; gsm 041/619-372.
Prodam dva bika za nadaljno rejo; 
gsm 031/855-186.
Prodam meso polovico telice lim., 
eko reje, paša, zakol v novembru; 
gsm 041/324-377.
Kraškopoljskega prašiča, težkega 
med 150-200 kg, prodam, 2 eur/kg; 
gsm 041/372-040.

Hlevski gnoj prodam; gsm 
041/538-126.
Prodam dva inoxs soda (200 l in 60 
l), stiskalnico za sadje in mlin za 
sadje; gsm 040/ 425-749.
Domače rumeno korenje prodam; 
gsm 051/628-677.
Prodam deske debeline 32 mm 
(hruška, brest); gsm 041/324-409.
Prodam suho žamanje za pod-
kurit z možnostjo dostave; gsm 
041/463-490.
Prodam rumeno korenje; gsm 
031/270-088.
Prodam suha, bukova, metrska, dr-
va; gsm 041/226-251.

VOZILA – PRODAM
Prodam peugeot partner 1,6 hdi, 
l. 2007, cena po dogovoru; gsm 
041/216-481.

DRUGO – PODARIM
Podarim starejši kavč dobro ohra-
njen, dolžine 2 m,  in starejšo, večjo 
televizijo; gsm 051/438-493.
Podarim brezhiben barvni tele-
vizor, gsm 031/270-088.

NEPREMIČNINE
Vrt/njivico ob Trnavi v Mozirju od-
dam; gsm 041/650-151.

Zelo ugodno prodam 2 ovci, Sp. Re-
čica; gsm 070/870-321.
Prodam bikca simentalca, starega 
9 tednov; tel. št. 58-44-606.
Prodam bikca, križanca, starega 14 
dni; tel. 03/5835239.
Prodam bikca sr, 130 kg; gsm 
031/759-955.
Prodam telico simentalko, staro 2 
leti, ter telico ciko, staro 20 mese-
cev; Gsm 051/335-751.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.
Kupimo telice in krave za zakol ali 
za dopitanje; gsm 031/832-520.
Kupim pujsa domače reje; gsm 
041/324-409.

DRUGO – KUPIM
Traktor in ostalo kmetijsko meha-
nizacijo kupim; gsm 041/259-810.
Kupim vse tomos mopede za nor-
malno ceno; gsm 068/692-652.

DRUGO – PRODAM
Prodamo otroško kolo schwinn ti-
gress 12 col, modre barve. Cena 30 
eur; gsm 051/357-753.
Prodam lupinico cybex vijolične 
barve + isofix nastavek, zelo kva-
litetna in lepo ohranjena. Cena 90 
eur; gsm 051/357-753.
Prodam nabrana jabolka za pre-
šanje in oddam garažo za skladi-
šče; tel. št. 58-31-520 (zvečer) ali 
031/539-051.
Prodam peč za ogrevanje buderus, 
35 tisoč kalorij, z gorilnikom in boj-
lerjem; gsm 041/696-802.
Fižol in šipek prodam; gsm 
030/914-992.
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Oglasi



Ljudje in dogodki, Oglasi


